
 

1/2009     Obecný spravodaj 1 

  

    HLAVNÝ KONTROLÓR A AUDITOR UŽ SVOJU PRÁCU VYKONALI  

Je od nepamäti zvykom, že každý hos-
podár na konci roka analyzuje, hodnotí 
výsledky svojej práce. Robí závery a stano-
vuje si nové úlohy pre budúci rok. Nie je 
tomu inak aj v našom prípade. Máme  
k dispozícii finančné a vecné argumenty, 
ktoré nás oprávňujú prijať záverečné stano-
visko. Posúďme teda všetci tieto výsledky  
s plnou vážnosťou. 

Hlavný kontrolór a audítor už svoju prá-
cu vykonali. Podklady pre vypracovanie 
správy získali od ekonómky a od príslušných 
oddelení Obecného úradu. Súvaha tvorila 
neoddeliteľnú súčasť podkladov. Spracova-
nie koncoročných výkazov nebolo jednodu-
ché. Bolo náročné na čas a  
na profesionálnu rutinu. Dnes, keď máme  
k dispozícii kompletné účtovné doklady, 
môžeme ich predložiť obecnému zastupiteľ-
stvu na prehodnotenie a urobiť poslednú 
bodku za rokom 2008. 

Toto všetko je zverejnené a každý ob-
čan sa má možnosť oboznámiť s výsledkami 
hospodárenia cestou spravodaja, internetu a 
zverejnenia na vývesnej úradnej tabuli 
Obecného úradu. V prípade záujmu  
z radov občanov jednotlivé oddelenia môžu 
jednotlivé položky rozpočtu obšírnejšie 
zdokumentovať. 

Obecná samospráva plní okrem samo-
správnych úloh aj úlohy prenesenej štátnej 
správy. Tento veľký rozsah prác si vyžaduje 
zvýšený počet pracovníkov, materiálne a 
technické vybavenie. To, čo postačovalo  
v roku 1990, dnes už nestačí. Od zavedenia 
výpočtovej techniky sme očakávali zjedno-
dušenie administratívnych úkonov, odbúra-
vanie mravenčej práce, jednoduchosť  
v účtovaní, čo sa však nestalo. Sústavne sa 
menia zákony, metodika účtovania, čo 
komplikuje prácu. Udržať tempo a byť  
v popredí, nie je ľahká vec. Výsledkom je, že 
pracovníci nemajú vyčerpanú riadnu dovo-
lenku, ktorá sa presúva z roka do roka. 
Evidujeme 25 200 účtovných položiek  
za rok. Je to číslo, ktoré hovorí za všetko. 
Veľakrát sa pracuje i mimo pracovnej doby. 
Zvyšovanie stavu pracovníkov nie je to 
najsprávnejšie riešenie. Hľadať model ús-
pory pracovníkov v súčasnej dobe je ne-
možné. Snažíme sa udržať súčasný stav. 
Budúcnosť ukáže, akým smerom sa nárast 
práce bude riešiť. 

Veľký rozsah prác sme zaznamenali  
na stavebnom úrade, a to v príprave nových 
investícií, projekčných prác a sumarizácie 
dokladov. Tieto a iné doklady tvoria neodde-
liteľnú súčasť pre predloženie žiadosti  
na prídel finančných prostriedkov 
z eurofondov. Tieto a iné pracovné úkony sú 
tak zložité a náročné, že odoberajú chuť 
prihlasovať sa do nových projektov.  
V konečnom dôsledku úspešnosť nie je 
adekvátna vynaloženému úsiliu. 

Veľký rozsah stavebných aktivít, ktoré 
sme zabezpečovali v roku 2008 
a pripravovali pre rok 2009 sú dôkazom 
veľkého pracovného nasadenia. Pred rokom 
sme zhodnotili prvý rok volebného obdobia, 
dnes pridávame hodnotenie druhého roka. 
Nebol jednoduchý. Bol náročný na organi-
záciu práce, financovanie a odhodlanosť 
odviesť kvalitnú prácu, ktorá bola základom 
nášho budovateľského potenciálu. Veľa 
stavebných prác sme zabezpečovali vlast-
nými pracovníkmi a pracovníkmi na stimu-
lačných prácach. Tie práce, na ktoré sme 
nemali kapacity, sme zabezpečovali dodá-
vateľským spôsobom. 

Naše úsilie smerovalo najmä do týchto 
stavebných aktivít: 

� začatie výstavby 2 x 12 bytov 

� výstavba viacúčelového ihriska, rekon-
štrukcia dlažby v sociálnych zariade-
niach futbalového klubu, vyasfaltova-
nie prístupovej cesty a zastrešenie 
plochy pred sociálnym zariadením  

� pokračovanie vytvárania nových hro-
bových miest 

� regulácia miestneho potoka a výroba 
betónových panelov na dno potoka 

� budovanie dažďovej kanalizácie po-
zdĺž hlavnej cesty 

� výstavba chodníka pre peších chod-
cov 

� predĺženie kanalizačnej stoky  
na Skotni 

� predĺženie vodovodnej siete na Skotni 

� zabudovanie ústredného kúrenia 
v hasičskej zbrojnici 

� osadenie pevných základov pre ulože-
nie štyroch betónových garáží 

� zavedenie bezdrôtového rozhlasu 

� výstavba kaplnky sochy sv. Donáta 

� oprava strechy domu smútku 
a izolácia obvodového muriva 

� rekonštrukcia podlahy v športklube, 
výmena okien a obnova kuchyne 

� výmena okien na dome služieb 

Okrem týchto stavebných prác sme sa 
podieľali na príprave nových investícií, kde 
sme pripravovali nasledovné projekčné 
práce: 

� prístavba a nadstavba materskej školy 

� zateplenie strechy telocvične 

� výstavba strešnej konštrukcie základ-
nej školy 

� výmena okien v základnej škole 

� vyteplenie obvodového plášťa základ-
nej školy 

� projekt verejného osvetlenia 

� geometrické zameranie, výškopisy a 
polohopisy novo uvažovanej investič-
nej činnosti pre budovanie nových 
miestnych komunikácií 

� projekt strechy obecného domu a 
domu služieb 

� vypracovanie štúdie geologických prác 
pre geotermálny zdroj 

� projekty bytovky 2 x 21 bytov 

� inžinierske siete a miestna komuniká-
cia k bytovkám 

� úprava projektu regulácie potoka  

� projekt na prístavbu obecného úradu  
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Začatie výstavby 2 x 12 bytov 

Výstavbu sme pripravovali viac ako rok. 
Kardinálny problém bol pozemok. Po roko-
vaní s predstaviteľmi miestneho urbáru sme 
získali pozemok do dlhodobého prenájmu 
na 100 rokov. Finančná čiastka za prenájom 
nie je najlacnejšia. S podmienkami, ktoré 
urbár stanovil, sme súhlasili. Po podpise 
nájomnej zmluvy sme začali pracovať  
na územnom a stavebnom konaní. Spraco-
vať projekty tak, aby boli v súlade 
s podmienkami Fondu rozvoja bývania, 
nebolo jednoduché. Zložitosť zakladania 
stavby predražila výstavbu o 4 mil. Sk. 
Stavba je financovaná z vlastných prostried-
kov, z úverov a z dotácie z Fondu rozvoja 
bývania. Po zvolení nového výboru urbáru  
v roku 2008 sa tento začal zaoberať preve-
rovaním podmienok prenájmu. Nový výbor 
požadoval zmeniť podmienky nájmu, ktoré 
boli pre OÚ neakceptovateľné. Obec ne-
súhlasila s novými podmienkami a navrhla 
nájomnú zmluvu zrušiť s tým,  
že urbár uhradí už vynaložené náklady,  
čo činilo cca 2,5 mil. Sk. Nakoniec tieto 
snahy utíchli, urbár sa nevyjadril k ďalšiemu 
postupu. S výstavbou sme začali 
s dvojmesačným oneskorením. Tu treba 
poďakovať ústretovosti starému výboru 
urbáru, ktorý pochopil význam investičného 
zámeru. Podmienky v nájomnej zmluve boli 
akceptovateľné pre obidve strany. Stavba je  
v stave rozostavania. Predpoklad kolaudácie 
je december 2009. Plánuje sa postupná 
výstavba, ktorá je rozložená do troch etáp. 
Prvá etapa 24 bytov, druhá 42 a tretia 42, 
spolu 108 bytov. 

Výstavba viacúčelového ihriska, rekon-
štrukcia dlažby v sociálnom zariadení FK, 
vyasfaltovanie prístupovej cesty 
a zastrešenie plochy sociálneho zariadenia. 

V minulom roku obec organizovala  
12. ročník Futbalového turnaja Tepličiek 
Slovenska. Táto akcia má veľký spoločen-
ský, kultúrny a športový cieľ. Privítať viac 
ako 250 hostí si zaslúži, aby sa to konalo  
v dôstojnom stánku. Obec s 3 700 obyva-
teľmi musí napredovať, udávať tempo men-
ším obciam. Táto akcia sa koná každoročne, 
vždy na inom mieste. Všade sa cítime prí-
jemne, a vždy nás niečo nové od hostiteľa 
prekvapí. Aj z tohto dôvodu sme vynovili náš 
športový stánok, aby sa tu všetci hostia cítili 
dobre a odchádzali domov s najlepšími 
dojmami a spomienkami.  

Vytváranie nových hrobových miest 

S vytváraním nových hrobových miest 
sme pokračovali aj v roku 2008. Výstavba je 
o to náročnejšia, že práce vykonávame  
v kopcovitom teréne. Odstraňuje sa mnoho 
zeminy a odváža mimo cintorína. Postup 
prác je náročnejší a zložitejší. Cena  
za jedno hrobové miesto už zďaleka prevy-
šuje cenu z roku 2000 kedy sa s budovaním 
hrobových miest začalo. Zaznamenávame 
veľký záujem z radov našich občanov, aj 
mimo obce o kúpu miesta pre posledný 
odpočinok. Žiaľ, museli sme prijať rozhod-
nutie, že hrobové miesta nebudeme od-
predávať v predstihu. Kapacita sa zapĺňa. 
Vytvorenie nových miest bude čoraz nároč-
nejšie. Máme záujem odkúpiť ďalšiu časť 
pozemku, ktorý by aspoň čiastočne pokryl 
záujem. 

Regulácia miestneho potoka 

Práce na regulácii potoka sú rozdelené  
do viacerých etáp. V roku 2008 sa zrealizo-
vali ďalšie metre regulácie. Je to stavba, 
ktorá značne mení prostredie a preto musí 
zapadnúť do prírody. Očakávame od regulá-
cie, že sa zníži hladina spodnej vody, najmä 
v období dažďov. Zvýši sa bezpečnosť 
chodcov a cestnej premávky. Z tohto dôvo-
du zabudovávame pozdĺž celej regulácie 
ochranné zábradlie. Prevádzka a údržba 
toku už nebude taká náročná ako  
v minulosti. 

Výstavba chodníka pre peších chodcov 

Výstavba chodníka pre peších chodcov 
bola jednou z prioritných úloh tohto voleb-
ného obdobia. Už v roku 2007 sme začali  
so zabudovaním dažďovej kanalizácie po-
zdĺž hlavnej cesty. Rok 2008 bol pokračova-
ním budovania kanalizácie, cestných obrub-
níkov a položenia dlažby. Tento úsek, zhru-
ba tisíc metrov, plánujeme ukončiť v roku 
2009. Touto výstavbou určite potešíme 
všetkých chodcov, zvýšime ich bezpečnosť, 
ale na druhej strane nás znepokojuje jav, že 
nezodpovední vodiči používajú chodník  
na parkovanie motorových vozidiel, i keď sa 
podľa nového cestného zákona vedome 
dopúšťajú priestupku. 

 

Pred ĺženie kanaliza čnej stoky 
a vodovodného potrubia na Skotni 

Predĺženie kanalizačnej stoky 
a vodovodnej siete bolo vybudované  
z vlastných prostriedkov v dĺžke asi po 120 
metrov. Obidve tieto siete sme napokon 
odovzdali do prevádzky SEVAKu Žilina. 

Zabudovanie ústredného kúrenia v ha-
sičskej zbrojnici 

Na výročnej schôdzi dobrovoľného ha-
sičského zboru v Tepličke v roku 2007 bola 
vznesená oprávnená požiadavka 
o zavedenie ústredného kúrenia v priesto-
roch zbrojnice. Práce sa mali vykonať svoj-
pomocne. Miestni hasiči počas celého roka 
neprejavili záujem o zrealizovanie. V októbri 
tieto práce vykonala firma, čím sa akcia 
predražila. Kúrenie je odskúšané a je pre-
vádzkyschopné. 

Osadenie pevného základu pre betónové 
garáže 

V priebehu roka 2008 sme sa rozhodli 
zakúpiť a zabudovať 4 kusy betónových 
garáží od výrobcu Prefa Sučany. Pred osa-
dením sme vybudovali pevný základ,  
na ktorý boli uložené betónové garáže. 
Garáže budú slúžiť v prvom rade na usklad-

nenie materiálu a drobnej mechanizácie pre 
pracovníkov na stimulačných prácach a 
pracovníkov obecného úradu. Taktiež sa 
počíta s garážovaním obecných motorových 
vozidiel. Prvé dve garáže majú zabudované 
oceľové dvere, kde je možné tento materiál 
uskladniť a uzamknúť. Ďalšie dve garáže sú 
bez dverí. Po výrobe a osadení dverí aj tieto 
garáže uzamkneme. 

Zavedenie bezdrôtového rozhlasu 

Drôtový obecný rozhlas doslúžil s tým, 
že v jarných mesiacoch počas búrky blesk 
zasiahol našu rozvodnú sieť a značne po-
škodil celý rozvodný systém. Požiadali sme 
viacerých dodávateľov o spracovanie návr-
hových ponúk. Firma, ktorá podala najse-
rióznejšiu ponuku, rozhlas zabudovala  
v mesiaci septembri. Mnohí občania sa 
sťažujú, že rozhlas je slabo počuť. Žiaľ, 
výrobca to zdôvodňuje tým, že najnovšie 
európske normy nedovoľujú prekročiť hlasi-
tosť jednotlivých vysielacích prístrojov. 
Pravidelne raz mesačne dodávateľ prác 
vykonáva previerku funkčnosti. V záručnej 
lehote sa vyskytla porucha na tomto zaria-
dení. Výrobca rozhlasov závadu uznal a 
súčiastka, ktorá sa znehodnotila pri teplote - 
10 C , sa postupne vymieňa za odolnejšie 
voči mrazom. 

Výstavba kaplnky sochy sv. Donáta 

Po viac ako 40 rokov si táto socha za-
slúžila opravu. Sochu nestačilo len opraviť, 
ale v prvom rade ju chrániť pred poveter-
nostnými vplyvmi. Toto sa dalo vyriešiť len 
výstavbou kaplnky a túto z troch strán chrá-
niť pred dažďom, snehom, výlučkami líp, 
ktoré sú pri soche dominantné. Z týchto 
dôvodov sme sa rozhodli túto kaplnku vybu-
dovať a sochu sv. Donáta zachovať aj pre 
ďalšie generácie. 

 

Oprava strechy domu smútku a izolácia 
obvodových stien 

V jarných mesiacoch, v období dažďov 
sme zaznamenali poruchu na streche domu 
smútku a značné vlhnutie obvodového 
muriva. Okamžite sme zistili miesto priesa-
kov vody a vlhoby. Tieto práce sme vykonali 
svojpomocne. Obvodové steny sme odkopa-
li, uložili sme zvislú izoláciu. Tým sme za-
medzili ďalšiemu vlhnutiu obvodových stien. 
Obdobným spôsobom sme opravili aj stre-
chu.  

Rekonštrukcia športklubu 

Hlavná miestnosť športklubu už bola 
značne opotrebovaná. Podlaha z PVC bola 
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na viacerých miestach poškodená, podkla-
dový betón znehodnotený. Pri používaní 
miestnosti mohlo dôjsť k úrazu. To isté bolo 
aj s drevenými oknami. Okná boli nefunkč-
né, nedali sa otvárať, boli násilne uzatvore-
né, zaznamenávali sme veľké tepelné straty. 
Kuchyňa si vyžadovala rekonštrukciu linky, 
výmenu elektrického sporáka a doplnenie 
kuchynského servisu. Vo veľkej miestnosti 
sme odstránili celú PVC podlahu aj s betó-
novým podkladom. Podlaha sa vyteplila, 
spevnila oceľovými rohožami a uložila sa 
keramická dlažba. Vymenili sa drevené okná 
za plastové, zrovnali povrchové úpravy 
stien, vymaľoval a nalakoval drevený ob-
klad, opravili stoličky a stoly a vymenili sme 
komplet dekoráciu okien. Dnes môžeme 
povedať, že športklub opäť spĺňa podmienky 
špičkového zariadenia pre kultúrne, spolo-
čenské a obecné podujatia. 

Výmena okien v dome služieb. 

Výmena okien je vlastne začiatok s cel-
kovej rekonštrukcie budovy. Aj v tomto roku 
počítame s jej pokračovaním. Náklady  
na celkovú rekonštrukciu budovy nie sú 
zanedbateľné. Z tohto dôvodu počítame  
s ukončením prác v roku 2010. 

 

Okrem týchto stavebných aktivít sme 
vykonávali množstvo iných prác podľa kaž-
dodennej potreby, ako napríklad ukladanie 
betónových žľabov pre odvodnenie dažďo-
vých vôd v oblasti Hôrka a na ulici Pľace, 
výroba panelov, ktoré sa ukladali na dno 
potoka, čiastočné vymaľovanie priestorov  
v obecnom dome, zabezpečovanie servisu  
v škôlke, či už pri bežných opravách alebo 
kosení trávy. 

V rokoch 2009 a 2010 budeme pokračo-
vať na rozrobených stavbách a príprave 
projektových dokumentácií nových stavieb. 

Začiatkom decembra 2008 sa konalo 
rokovanie Obecného zastupiteľstva obce. 
Jeden z bodov programu bolo schválenie 
hlavného smerovania stavebných prác pre 
roky 2009 a 2010. Je to program náročný, 
ktorý bude možné splniť len za predpokladu, 
že pravidelný prístup financií bude zabezpe-
čovaný v hodnotách na úrovni predošlého 
roka. 

 
Jedná sa o tieto úlohy: 

A. Prostriedky z eurofondov  

a) rozpracované – základná škola a 
telocvičňa 

b) pripravované – námestie sv. Flo-
riána, rekonštrukcia verejného 
osvetlenia, nadstavba a prístavba 
materskej školy, kamerový systém 

B. Vlastné a iné zdroje 

a) rozpracované – 2x12 bytovka, 
miestna komunikácia, inžinierske 
siete, chodník pre peších, dom 
služieb (krov, zateplenie obvodo-
vého plášťa), cintorín, rozšírenie 
miestnych komunikácií, dopravné 
značenie, obecný úrad (nadstav-
ba), regulácia miestneho potoka 

b) pripravované - 6x7 bytovka, 
miestna komunikácia, inžinierske 
siete, obecný dom (krov), zakúpe-
nie parcely pod hrobové miesta, 
dom dôchodcov, kanalizácia Stra-
ník – Teplička, detské ihrisko  

V tomto roku by mal ŽSK vyfinancovať 
nový asfaltový koberec štátnej cesty 583/II. 
triedy, v úseku Teplička Sihoť - Gbeľany. 
Stavba je stavebne pripravená, čaká sa  
na priaznivé počasie. Komu poďakovať? Asi 

všetkým, čo sa pričinili, aby táto komuniká-
cia bola daná do pôvodného stavu pred 
výstavbou automobilky KIA. 

Druhou takouto pripravovanou investí-
ciou je čistenie a prehĺbenie povestného 
„Kanálu“ (Teplička). Povodie Váhu so sídlom 
v Púchove zaradil tento tok do rozsiahlej 
údržby. Tu treba tiež poďakovať ľuďom,  
na čele s riaditeľom, ktorý pravidelne tok 
monitoroval. Z odborného hľadiska je zara-
dený do prioritných tokov v tomto roku. Je 
potrebné sprístupniť terén výrubom stromov 
a krovín, aby sa technika mohla dostať  
do blízkosti toku.  

Situácia sa začala meniť v náš nepros-
pech. Memorandum o spolupráci pri riešení 
dopadov finančnej a hospodárskej krízy 
podpísali za ZMOS p. Sýkora Michal a  
za vládu SR p. Fico – premiér. To znamená, 
že príjmy pre tento rok budú nižšie. O koľko 
to bude, v dnešnej dobe nevie nik určiť. 
Zmeny, ktoré nás čakajú, určitým spôsobom 
ovplyvnia naše zámery. Dnes je predčasné 
zaoberať sa úpravou rozpočtu a stanoviť si 
ciele do budúcna. O tomto budeme hovoriť 
na OZ, až budeme mať k dispozícii čísla, 
ktoré budeme môcť rozdeliť. Som presved-
čený, že dopady hospodárskej krízy zvlád-
neme. Budeme prijímať také úlohy, aby sme 
nezabrzdili náš rozvoj. 

Výsledky, ktoré sme dosiahli, sú dielom 
nás všetkých, poslancov a pracovníkov 
obecného úradu. Svoje snahy sme za prvé 
dva roky deklarovali úsilím splniť volebný 
program a niečo dať aj navyše. Ďakujem 
všetkým, ktorí pomáhali naplniť naše ciele.  

 

         Pripravil 
Milan LAZAR, starosta obce 

STANOVISKO HLAVNÉHO KONTROLÓRA  K ZÁVERE ČNÉMU ÚČTU 
OBCE TEPLIČKA NAD VÁHOM  

ZA ROK 2008

 Na základe § 18d zákona 369/2004 Z.z. o obecnom zriadení 
vykonala som kontrolu hospodárenia s majetkom obce a plnenia 
príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Teplička nad Váhom 
za rok 2008.  Kontrola bola vykonaná za obdobie od 2.1.2008  
do 31.12.2008  a  predkladám k návrhu záverečného účtu obce 
 pred jeho schválením toto stanovisko. 

Inventarizácia majetku a záväzkov sa uskutočnila na príkaz sta-
rostu obce č.1/2008 z 18.12.2008 v zmysle zákona č. 431/2002 Z.z. 
o účtovníctve.  

Z inventarizácie vyplynulo, že majetok obce činí k 31.12.2008    
224 382 000,- Sk hmotný a nehmotný dlhodobý majetok a  17 484 
000,- Sk dlhodobý finančný majetok. 

Inventarizácia bola vykonaná fyzicky, v niektorých prípadoch aj 
dokladovo, pričom neboli zistené žiadne inventarizačné rozdiely. 
Návrhy na vyradenie dlhodobého majetku boli priložené a majetok 
bude po zasadnutí vyraďovacej komisie vyradený a účtovne vyspo-
riadaný. 

Previerkou pokladne bolo zistené, že pokladničná hotovosť sú-
hlasila so stavom uvedeným v pokladničnej knihe a k 25.2.2009 
činila 23 925,20 Sk /794,20 €. Číslovanie pokladničných dokladov 

súhlasí, osoba poverená nakladaním s financiami mala osobnú 
hmotnú zodpovednosť a 4x ročne bola vykonaná inventarizácia 
pokladničnej hotovosti prednostom OÚ Ing. Magerom.   

Evidencia známok a cenín je vedená v zásobníku cenín a  
k  25.2.2009 súhlasila so skutočnou hodnotou. 

Základným nástrojom finančného hospodárenia obce bol rozpo-
čet obce na rok 2008. Obec na rok 2008 zostavila rozpočet podľa 
ustanovenia § 10 odsek 7) zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov  
v znení neskorších predpisov.  

Rozpočet obce na rok 2008 bol zostavený ako vyrovnaný a bol 
schválený obecným zastupiteľstvom dňa 14.12.2007   uznesením  
č. A/7/2007 . V priebehu roka bol  zmenený štyri krát na  týchto 
zasadnutiach : 

� prvá zmena   schválená dňa 24.4.2008 uznesením č. 4/22, 

� druhá zmena schválená dňa 25.9.2008 uznesením č. 7/53, 

� tretia zmena schválená dňa 30.10.2008 uznesením č. 8/65, 
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� štvrtá zmena 1.12.2008 schválená dňa 29.1.2009 uznesením 
č. 10/77. 

 

Po poslednej zmene bol rozpočet nasledovný:  

 

  Príjmy celkom 67 422 tis. 

  Výdavky celkom 53 555 tis. 

  Hospodárenia obce - prebytok 13 867 tis. 

 

z toho :     

  Bežné príjmy  53 187 tis. 

  Bežné výdavky obce a jej RO 20 312 tis. 

  Bežné výdavky RO  9 483 tis. 

  Prebytok bežného rozpočtu 23 392 tis.  

 

  Kapitálové príjmy    3 726 tis. 

  Kapitálové výdavky   22 837 tis. 

  Schodok kapitálového rozpočtu -19 111 tis.  

 

  Príjmové finančné operácie - RF      9 620 tis.  

  Príjmové finančné operácie - RR          889 tis. 

  Výdavkové finančné operácie       - 923 tis. 

  Hospodárenie z finanč. operácií      9 586 tis.  

 

RO – rozpočtové organizácie 

RF – rezervný fond 

RR – regionálny rozvoj 

 

Obec dosiahla v hospodárení za rok 2008  prebytok vo výške  
13 867 tis. Sk  (488 848 €): 

Finančné operácie  - 9 586 tis.
 Nevyčerpané dotácie RR - 212 tis.     
Celkom     4 069 tis. Sk.  

Zostatky finančých prostriedkov na všetkých bankových účtoch 
k 31.12.2008 so stavmi na výpisoch súhlasia. 

Konštatujem, že plnenie rozpočtovaných príjmov a výdavkov  
k 31.12.2008 prebiehalo plynule, nezaznamenala som žiadne 
výrazné rozdiely v príjmovej ani vo výdavkovej časti. 

Pretože plnenie rozpočtu a vykazovaný prebytok rozpočtu obce 
za rok 2008 sú v súlade s ročnou účtovnou závierkou k 31.12.2008, 
overenou audítorom podľa jeho zápisu z 16.2.2009, 

doporučujem 

obecnému zastupiteľstvu prijať záverečný účet za rok 2008. 
Základ pre výpočet odvodu do Rezervného fondu  obce je 4 069 tis. 
Sk Minimálny prídel do Rezervného fondu 10% je  406,9 tis. Sk. Na 
prerozdelenie zostáva suma 13 460 tis. Sk   

 

Spracovala 
Ing Eva MILOVÁ, hlavná kontrolórka obce 

ÚČTOVNÝ PREHĽAD PRÍJMOV A VÝDAVKOV OBCE TEPLI ČKA NAD 
VÁHOM ZA ROK 2008

Príjmy bežného rozpočtu za rok 2008 53 187 tis. Sk 

Príjmy kapitálového rozpočtu za rok 
2008 

3 726 tis. Sk 

Príjmové finančné operácie za rok 2008 9 620 tis. Sk 

Čerpanie prostriedkov zo ŠR MH SR - 
reg. rozvoj 

Zostatok z roku 2006 
889 tis. Sk 

CELKOM 67 422 tis. Sk 

 

Výdavky bežného rozpočtu za rok 2008 20 312 tis. Sk 

Výdavky kapitálového rozpočtu za rok 
2008 

22 837 tis. Sk 

Výdavkové finančné operácie za rok 
2008 

923 tis. Sk 

CELKOM 44 072 tis. Sk 

 

Rozdiel príjmy - výdavky obce 23 350 tis. Sk 
Príjmy rozpočtových organizácií 30 tis. Sk 
Bežné výdavky ZŠ a CVČ  zo ŠR - 6 991 tis. Sk 
Bežné výdavky MŠ,  ŠJ, ŠKD a  CVČ z 
obce - 2 522 tis. Sk 

Zostatok finan čných prostriedkov 
k 31.12.2008 13 867 tis. Sk 

 

Ako z podkladu vidieť, obec hospodárila v roku 2008 dobre, zos-
tatok bude použitý v tomto roku na plánovanú investičnú výstavbu, a 
to na rekonštrukciu stavby Obecného domu, Domu služieb, Obec-
ného úradu a na dokončenie chodníka na Fatranskej ulici. 

 

Pripravil 
Ing Albert MAGERA, prednosta ObÚ



 

1/2009     Obecný spravodaj 5 

SPRÁVA AUDÍTORA 
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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PRACOVALO 

Vážení spoluobčania, dovoľte mi zhodnotiť prácu poslancov 
obecného zastupiteľstva v obci Teplička nad Váhom za rok 2008. 

Obecné zastupiteľstvo je podľa zákona o obecnom zriadení naj-
vyšším orgánom obce, ktorý schvaľuje všetky závažné rozhodnutia 
a ukladá úlohy k ich zabezpečeniu. V našej obci pracuje v Obecnom 
zastupiteľstve deväť poslancov. 

Vo volebnom období 2006 – 2010 boli za poslancov Obecného 
zastupiteľstva zvolení títo občania: Mgr. Dubovická Kamila,  
Mgr. Šeligová Magda, p. Dudus Ján, p. Smrekovský Štefan,  
Ing. Mrázik Viliam, Ing. Zvarík Anton, p. Šeliga Tibor, p. Halama 
Peter a Ing. Moravčík Štefan. 

V roku 2008 sa uskutočnilo celkom deväť zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva, čo plne zodpovedá zákonu, ktorý hovorí že Obecné 
zastupiteľstvo sa musí zísť raz za dva mesiace. 

Prvé zasadnutie  Obecného zastupiteľstva v roku 2008 sa kona-
lo dňa 31.1.2008 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke  
nad Váhom. Zasadnutia sa zúčastnilo osem poslancov, Mgr. Šeligo-
vá sa ospravedlnila. Na zasadnutí Obecného zastupiteľstva bol 
schválený postup predkladania žiadostí o NFP v rámci opatrenia 1:1 
ROP, ďalej bola schválená výstavba nájomných bytov 2×12 
a postup predkladania žiadostí na ŠFRB a bola schválená komisia 
pre vyhodnotenie majetkového priznania starostu obce. Na zasad-
nutí bolo odsúhlasené tiež podanie žiadostí o NFP v rámci opatrení 
1.1 ROP – „Zvýšenie dostupnosti a kvality  vzdelávania 
v školských zariadeniach “, a 2.1 ROP – „Úprava tokov a ich 
nevyhnutná  oprava, údržba ako aj budovanie poldrov “ 
a spolufinancovanie projektov vo výške 5% z oprávnených výdav-
kov. Tak, ako na každom zasadnutí boli samozrejme vypočuté aj 
pripomienky všetkých poslancov k bežnému životu obce, bolo na ne 
odpovedané a boli prijaté konkrétne úlohy na zabezpečenie činností. 
Zasadnutie viedol starosta obce p. Lazar Milan. 

Druhé zasadnutie  Obecného zastupiteľstva bolo mimoriadne 
a bolo konané 9.2.2008 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke 
nad Váhom. Zasadnutie malo jediný bod programu a to schválenie 
záverečného ú čtu Obce Tepli čka nad Váhom za rok 2007 .  
Na zasadnutí sa zúčastnili všetci poslanci Obecného zastupiteľstva. 

Tretie zasadnutie  Obecného zastupiteľstva sa konalo 
v priestoroch Obecného domu v Tepličke nad Váhom dňa 27.3.2008 
a zúčastnilo sa ho sedem poslancov. P. Dudus Ján a p.Smrekovský 
Štefan sa ospravedlnili. Na zasadnutí bola prednesené tieto správy: 
„Správa hospodárenia a vyhodnotenia rozpo čtu za rok 2007“, 
„Správa hlavnej kontrolórky“ a „ Správa audítora o účtovnej 
uzávierke“. Po prednesení správ pokračovalo zasadnutie diskusiou 
v ktorej vystúpili poslanci a ostatní prítomní. Diskutovalo sa na rôzne 
témy týkajúce sa stavu ciest v obci, rušenia nočného pokoja, vytvá-
rania nepovolených skládok, stavu dopravného značenia v obci, 
stavu obecného rozhlasu a pod. Bola vznesená aj pripomienka 
k prenájmu pozemku pre výstavbu bytových domov. Na otázky 
a pripomienky poslancov a občanov odpovedal starosta obce  
p. Lazar Milan. Na tomto zasadnutí bolo schválené aj zlúčenie 
Základnej školy a Materskej školy do jedného právneho subjektu. 
Hlavným dôvodom na zlúčenie škôl bol počet žiakov pre podanie 
žiadosti o financie z eurofondov. Po prijatí uznesenia p. starosta 
schôdzu ukončil. 

Štvrté zasadnutie  Obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 
24.4.2008 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom. 
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce p. Lazar Milan. Prítomní 
boli všetci poslanci Obecného zastupiteľstva. Na tomto zasadnutí 
boli predložené návrhy na tieto všeobecno-záväzné nariadenia  
(VZN): „VZN o usmer ňovaní ekonomickej činnosti 
a podmienkach podnikania v Obci Tepli čka nad Váhom“, „VZN, 
ktorým sa mení VZN o ur čení, o výške a spôsobe platenia úhra-
dy za opatrovate ľskú službu“ a „VZN o pride ľovaní dotácií pre 
záujmové združenia v obci“.  Ing. Eva Milová, hlavná kontrolórka 
obce, predložila plán činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 
2008. Obecné zastupiteľstvo schválilo všetky VZN a plán činnosti 
hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2008. Ďalej boli prerokované 
žiadosti a podania občanov, informácia o príprave zriadenia centra 
voľného času, bol odsúhlasený príspevok základným školám  
za zber separovaného odpadu a bola odsúhlasená zmena rozpočtu 

Základnej školy v Tepličke nad Váhom. V diskusii sa poslanci vyslo-
vili k zastavovacej štúdii, k predĺženiu kanalizácie „Pod horou“, 
k oprave cesty na Straník, k divokým skládkam a pýtali sa na drvič-
ku konárov. Na ich otázky a pripomienky odpovedal starosta obce, 
ktorý po prijatí uznesenia zasadnutie ukončil. 

Dňa 26.6.2008 sa v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad 
Váhom konalo piate  zasadnutie  Obecného zastupiteľstva, ktoré 
otvoril a viedol Ing. Moravčík Štefan. Po zhodnotení úloh pokračova-
lo zasadnutie predložením návrhu „VZN o chove, vodení a držaní 
psov“ a „ VZN o tvorbe, ochrane a údržbe zelene, o dodržiavaní 
čistoty a poriadku verejných priestranstiev“. VZN boli prijaté 
s pripomienkami. Po prečítaní podaní občanov a organizácií  
Ing. Moravčík informoval o podaní žiadosti o NFP v rámci opatrenia 
1.1 ROP, o návrhu názvu novej ulice „Na Sihoti“ a o nutnosti kúpy 
druhého motorového vozidla pre potreby Obecného úradu. Návrhy 
boli Obecným zastupiteľstvom jednohlasne prijaté. Výbor LPS  
(bývalý urbár) v Tepličke nad Váhom navrhol dodatok k zmluve 
o prenájme pozemku pre výstavbu bytových domov, ktorý Obecné 
zastupiteľstvo zamietlo ako absolútne neprijateľný a uložilo prednos-
tovi Obecného úradu pozvať výbor LPS na spoločné rokovanie. 

Starosta obce informoval o stave rezervného fondu obce 
a poslanci rozhodli o použití rezervy. 

V diskusii  poslanci informovali o rušení nočného pokoja, 
o vysokej rýchlosti vozidiel v obci, o neporiadku „Na záhumní“, 
o nefunkčnej ozvučovacej aparatúre a pod. Na pripomienky poslan-
cov odpovedal starosta obce, zástupca starostu a prednosta obec-
ného úradu. Po prijatí uznesenia Ing. Moravčík zasadnutie ukončil.  

Šieste zasadnutie  Obecného zastupiteľstva sa konalo 
v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom dňa 8.7.2009 
a prítomní boli všetci poslanci. Rokovanie malo len dva hlavné body 
programu: predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 1.1 ROP 
 na realizáciu projektu „Kvalitná infraštruktúra vzdelávania 
v integrovanom školskom zariadení“ pre Základnú školu 
s materskou školou v Tepličke nad Váhom a predloženie žiadosti 
o NFP v rámci blokového grantu „ Modernizácia verejného osvet-
lenia“.  Obidva body predniesol starosta obce a boli schválené 
jednomyseľne. 

Siedme zasadnutie  Obecného zastupiteľstva sa konalo 
v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom dňa 
25.9.2008. Po otvorení a kontrole úloh odovzdal starosta obce slovo 
prednostovi, ktorý predložil návrh „ VZN o príspevku a spôsobe 
jeho platby na čiasto čnú úhradu nákladov v škole a školských 
zariadeniach na území Obce Tepli čka nad Váhom “. Obecné 
zastupiteľstvo návrh prijalo jednomyseľne. Ďalej boli prednesené 
žiadosti občanov o výpomoc pri budovaní vodovodných 
a kanalizačných prípojok, o kúpu obecného majetku a prejednaná 
ponuka na kúpu podnikateľského objektu na ulici Za Kaštieľom. 
Prednosta Obecného úradu informoval o úprave rozpočtu obce, 
o čerpaní rezervného fondu a o úprave rozpočtu Základnej školy 
s materskou školou. Obecné zastupiteľstvo na žiadosť Okresného 
súdu v Žiline jednomyseľne schválilo p. Mikulíkovú Bibianu  
za prísediacu v trestných senátoch. Obecné zastupiteľstvo nesúhla-
silo s prevzatím cesty Teplička nad Váhom - Zástranie do správy 
obce, pretože jej údržba a opravy by nadmerne zaťažovali rozpočet 
obce. Poslanci schválili delegátov do rady školy. Počas diskusie 
predniesla hlavná kontrolórka správu o výsledku kontroly VZN, 
prednosta podal návrh na príspevok základným školám za zber 
separovaného odpadu, poslanci sa vyjadrovali k problémom v obci, 
najmä k internetovej stránke, k poriadku v obci, k stavu miestnych 
komunikácii, upozornili na pohyb detí v areáli škôl vo večerných 
hodinách, na krádeže kanalizačných poklopov, na prejazdy kamió-
nov cez obec a bola vyslovená aj otázka ohľadom dobudovania 
inžinierskych sietí v lokalite Kúty. Na otázky poslancov odpovedalo 
vedenie obce. 

V zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom sa dňa 
30.10.2008 konalo ôsme  zasadnutie  Obecného zastupiteľstva 
ktorého sa zúčastnili všetci poslanci. Zasadnutie otvoril a viedol 
starosta obce p. Milan Lazar. Po kontrole uložených  úloh bola 
prednostom Obecného úradu predložená novelizácia „VZN 
o povo ľovaní a umiest ňovaní drobných stavieb, povo ľovaní 
stavebných úprav a udržiavacích prác na území obce Tepli čka 
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nad Váhom“ a bol predložený návrh „ VZN o ur čení miesta a času 
zápisu die ťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 
v Základnej škole s materskou školou, ktorej zria ďovate ľom je 
obec Tepli čka nad Váhom“. Obidve VZN boli schválené jednomy-
seľne. 

Ďalej starosta obce predniesol návrh na schválenie prípravy in-
vestičnej výstavby domu dôchodcov. Po prejednaní Obecné zastupi-
teľstvo odsúhlasilo kúpu nehnuteľnosti  v    lokalite „ Za kaštieľom“. 
Poslanci ďalej zamietli žiadosť VÚC o záväzné stanovisko 
k výstavbe ČOV 

Pre ÚSS Straník s tým, že treba radšej spustiť  
do prevádzky kanalizáciu, zobrali na vedomie odpoveď COOP 
Jednoty ohľadom kúpy „sýpky“, odsúhlasili zmenu rozpočtu a schvá-
lili odovzdanie časti kanalizácie do prenájmu SEVAK-u. V diskusii 
poslanci upozornili na krádeže poklopov, mreží, sťažnosti obyvate-
ľov v novej bytovke, pýtali sa na práce na pokračovaní chodníka, 
kanalizáciu „Pod Horou“ a odsúhlasili stavebné úpravy na  budove 
Obecného úradu. Na pripomienky poslancov odpovedal starosta 
obce, ktorý po prijatí uznesenia zasadnutie ukončil.  

Dňa 28.11.2008 sa v zasadačke Obecného úradu konalo devia-
te zasadnutie  Obecného zastupiteľstva, ktoré otvoril a viedol sta-
rosta obce p. Milan Lazar. Po kontrole úloh bol poslancom predlo-
žený na schválenie rozpo čet obce na rok 2009 . Rozpočet bol bez 
pripomienok schválený jednomyseľne. Prednosta Obecného úradu 
predložil návrh „ Dodatku č.4 k VZN č.1/2006 o miestnom zbere, 
preprave a zneškod ňovaní odpadu“  a návrh „VZN o miestnych 

daniach“. Dodatok i VZN boli po prerokovaní schválené jednomy-
seľne. 

Ďalej boli na zasadnutí prerokované žiadosti a podania občanov 
našej obce a zasadnutie pokračovalo diskusiou, v ktorej poslanci 
dávali rôzne podnety na zlepšenie života v obci. Jednalo sa 
o úpravu komunikácii, údržbu chodníka, o zásobovanie elektrickou 
energiou, o využívanie multifunkčného ihriska, o pokračovanie prác 
na bytových domoch, o dodávku pitnej vody a podobne.  
Na pripomienky poslancov reagovalo vedenie obce a boli prijaté 
úlohy na zlepšenie stavu. Po prijatí uznesenia starosta obce ukončil 
zasadnutie. 

Vážení spoluobčania! Napriek tomu, že všetky zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva sú verejné, len veľmi málo obyvateľov 
našej obce prejavuje záujem o túto oblasť práce poslancov a hoci sa 
zápisnice zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva uverejňujú  
na oficiálnej internetovej stránke našej obce nie každý má možnosť 
prístupu k tejto informácii. I toto boli dôvody k tomu aby som takouto 
skrátenou formou priblížil prácu poslancov na zasadnutiach Obec-
ného zastupiteľstva. 

Na záver by som chcel všetkým poslancom poďakovať za ich 
účasť na zasadaniach, za ich prístup k problémom a za prácu v OZ, 
ktorou sa samozrejme ich výkon funkcie nekončí, pretože občania 
sa i naďalej budú so svojimi problémami obracať priamo k nim. 

 

Pripravil 
Ing. Štefan MORAVČÍK, zástupca starostu obce 

KONTROLY SI U NÁS PODÁVAJÚ K ĽUČKY 

Prokurátorka okresnej prokuratúry v Žiline začiatkom marca t.r. 
vykonala kontrolu dodržiavania zákonnosti v postupe orgánov verej-
nej samosprávy – v troch oblastiach s týmito výsledkami: 

Na úseku hlásenia a evidencie občanov podľa Zákona  
č. 253/1998 Z.z. o hlásení pobytu    občanov SR a registri obyvate-
ľov SR. 

Neboli zistené nedostatky  v porušení zákona alebo iného vše-
obecne záväzného právneho predpisu a preto nebol dôvod  
na prijatie opatrenia prokurátorom. Kontrolované obdobie bolo  
od 01.08. 2007 do 31.12. 2008. 

Ďalšia previerka bola uskutočnená so zameraním  
na dodržiavanie zákonnosti postupu a rozhodovanie orgánov územ-
nej samosprávy na úseku  ohlasovania drobných stavieb, staveb-
ných úprav a udržiavacích prác. 

Po preskúmaní náhodne vybratých spisových materiálov neboli 
zistené nedostatky a všetky ohlásenia mali náležitosti požadované 
podľa vyhlásenia č. 453/2000 Z.z.. 

Taktiež na tomto úseku nebol dôvod na prijatie opatrenia proku-
rátora. 

 Bez nedostatkov bola aj previerka zákonnosti obce pri určovaní 
súpisného a orientačného čísla budov podľa Zák. č 369/1990Zb. 
o obecnom zriadení a vyhlásení MV SR č. 31/2003 Z.z., ktorou sa 
ustanovujú podrobnosti o označovaní ulíc a iných verejných prie-
stranstiev a o číslovaní stavieb. 

Bolo skonštatované, že rozhodnutia o pridelení čísel majú všet-
ky náležitosti, podkladom pre rozhodnutie je kolaudačné rozhodnutie 
a súčasťou rozhodnutia je aj poučenie o opravnom prostriedku. 
Z tohto dôvodu nebol dôvod na prijatie opatrenia prokurátorom. 

Taktiež Najvyšší kontrolný úrad, expozitúra Žilina začal začiat-
kom marca kontrolu plnenia príjmov ekonomickej a rozpočtovej 
klasifikácie obce. 

Trojčlenná skupina sa zamerala na: 

� plnenie rozpočtov a záverečné účty za roky 2006, 2007, 2008,  

� všeobecne záväzné nariadenia obce upravujúce miestne dane 
a miestne poplatky za komunálne odpady  

� zásady hospodárenia  a nakladanie s majetkom obce 

� nájomné zmluvy na majetok obce, atď. 

V čase uzávierky tohto Obecného spravodaja nebola kontrola 
Najvyššieho kontrolného úradu ukončená a výsledok kontroly nebol 
známy. 

 

Pripravil  
Ing. Albert MAGERA, , prednosta ObÚ  

ZVÝŠENIE BEZPEČNOSTI OBČANOV A NÁVŠTEVNÍKOV OBCE 
TEPLIČKA NAD VÁHOM

Vážení spoluobčania! I keď od 1.2.2009 platí nový zákon 
o cestnej premávke, ktorý obmedzil rýchlosť motorových vozidiel 
v obci na 50 km/hod a zvýšil sankcie za porušovanie pravidiel cest-
nej premávky, ešte stále sa nájdu vodiči, ktorí sú nedisciplinovaní, 
porušujú predpisy a ohrozujú zdravie ostatných účastníkov. V našej 

obci chýba označenie križovatiek, ktoré sú často neprehľadné a tak 
pomerne často dochádza ku kolíziám vozidiel, alebo k stretu vozidla 
a človeka. Taktiež sú úseky kde jazdia motorové vozidlá veľmi 
rýchlo. Veľkým problémom v obci, hlavne v zimnom období, je aj 
parkovanie vozidiel na komunikáciách alebo dokonca na chodní-
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koch. Z týchto dôvodov Obecné zastupiteľstvo uložilo dopravnej 
komisii vypracovať predbežný návrh dopravného značenia v obci 
a následne zabezpečiť vypracovanie projektu dopravného značenia 
vhodného k realizácii. Takýto projekt je vypracovaný, je odsúhlasený 
na dopravnom inšpektoráte a v najbližšom období sa pristúpi k jeho 
postupnej realizácii. Keďže osadenie dopravných značiek, zrkadiel 
a vybudovanie spomaľovačov (retardérov) je záležitosť finančne 
náročná, budú práce vykonávané postupne a tak Vás chcem popro-
siť o pochopenie a trpezlivosť. No zabudovať a osadiť dopravné 
značky je jedna vec a ochrániť ich pred poškodením, najmä van-
dalmi, je vec druhá. Chcem aj touto cestou vyzvať všetkých občanov 
k ochrane všetkého majetku, súkromného i obecného, pretože je to 
majetok  ktorý slúži všetkým. 

V poslednom období sa veľmi rozmohol v našej obci vandaliz-
mus, ničenie obecného i súkromného majetku, rušenie nočného 
pokoja, krádeže, znečisťovanie verejných priestranstiev a tzv. pou-
ličná kriminalita. Smutné je, že sa priestupkov dopúšťajú veľmi mladí 
ľudia, často i deti. Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom sa 
preto rozhodlo požiadať Ministerstvo vnútra SR o dotáciu  

na vybudovanie kamerového monitorovacieho a záznamového 
systému v obci, ktorý bude monitorovať priestory na ktorých  dochá-
dza k zhromažďovaniu mládeže vo večerných hodinách a ku kona-
niu priestupkov. Bol vypracovaný projekt na takýto systém a podaná 
žiadosť o dotáciu.  Finančne náročný projekt sa môže dopĺňať 
a postupne by sa monitorovala prakticky celá obec, spočiatku hlav-
ne okolie pohostinstiev, škôl, námestia, autobusových zastávok 
a športového areálu. Monitorovací a záznamový systém umožní 
sledovať tieto priestranstva i v nočných hodinách a záznam poslúži 
v prípade potreby na rýchlu identifikáciu páchateľov trestnej činnosti. 
Verím, že pochopíte význam takéhoto zariadenia a že jeho zabudo-
vanie zvýši pocit bezpečnosti všetkých našich občanov ako  
i návštevníkov našej obce.  

 

Pripravil 
Ing.Moravčík Štefan, zástupca starostu 

NOVÉ VOLEBNÉ OKRSKY  

Koncom mesiaca februára naši občania  dostali do svojich 
schránok Oznámenia o čase a mieste  konania  voľby prezidenta 
Slovenskej republiky.  Obecný úrad pristúpil k novému zatriedeniu  
ulíc do  okrskov z dôvodu nárastu voličov v obci.  Zákon predpisuje, 
že v jednom volebnom okrsku by nemal počet voličov presiahnuť 
1000 a preto  sme rozšírili okrsky na 3. K dátumu  29.2.2009 je 
počet voličov podľa jednotlivých okrskov nasledovný : 

1. okrsok 928 voličov 

2. okrsok 909 voličov 

3. okrsok 955 voličov. 

Okrsok č. 1: 

Občania s trvalým pobytom obec Teplička nad  Váhom, Ľ. Štúra 
,Fatranská , Andreja Hlinku, Záhradkárska, Donátova, J.Kráľa, Pod 
horou, Sv. Gorazda, Andreja Sládkoviča, Jána Kalinku, Jána Stra-
žana, Sv. Cyrila a Metoda, Nám. M.R. Štefánika, Na Španicu, Na 
Kúty, Jozefa Kostelného, Alojza Mrázika, Martina Benku, Márie 
Medveckej , Vincenta  Hložníka, Ľudovíta Fullu, M.A.Bazovského, 
Mikuláša Galandu, P.M.Bohúňa, Na Sihoti 

Okrsok č. 2: 

Na Straník, Pribinova, Za jarkom, Dr. K.Kmeťku, 
P.O.Hviezdoslava, Železničná, Na majer, Kostolná, Školská, Na 
močiar, Na záhumní, Žofie Bosniakovej, Cintorínska, Nám. Sv. 
Floriana, Za kanálom  

Okrsok č. 3: 

Štipce, Na Rybník, Placová, Do ulice, Bystrina, Pod Kozínom, 
Turáková, Poľnohospodárska, Na Papánke, Za kaštieľom, Južná, 
Sklárska, Stará cesta, Pod vršky, Sv. Jána Nepomuckého, Na Skot-
ňu 

     Pri vytváraní nových okrskov sme brali do úvahy aj priestoro-
vé umiestnenie ulíc a taktiež primerané zastúpenie voličov 
v jednotlivých okrskoch.  Nakoľko sa voľby budú konať v jednej 
miestnosti – v Športklube na Školskej ulici  je potrebné aby každý 
volič vedel do ktorého okrsku patrí. Tento údaj je uvedený práve 
v Oznámení.  

 

Spracovala  
Eva HUDECOVÁ 

ŠTATISTICKÝ PREHĽAD O OBYVATEĽOCH NAŠEJ OBCE

V posledných rokoch  zaznamenávame zvýšený nárast prisťa-
hovaných obyvateľov do našej obce. Je to spôsobené pokračujúcou 
výstavbou rodinných domov, či už v lokalite Bieliská,  kde bolo 
skolaudovaných 73 rodinných domov, do ktorých sa postupne sťa-
hujú noví majitelia, dostavba viacerých rodinných domov  v lokalite 
Kúty, kde vznikli 4 nové ulice a v neposlednom rade aj  nová vý-
stavba  v obci. 

 

 

 

 

Štatistický preh ľad za rok 2008 : 

Počet prisťahovaných obyvateľov: 100 

Počet narodených:                         41 

Počet odsťahovaných :              27 

Počet zomrelých:                      43  

Konečný stav k 31.12.2009      3.665 občanov 

 

Spracovala  
Eva HUDECOVÁ 



 

1/2009     Obecný spravodaj 9 

PREDSTAVUJEME VÁM

Vzhľadom na pripravovaný rozsah investičnej výstavby, prípravu 
a spracovanie žiadostí na pridelenie finančných prostriedkov z fondu 
Európskej únie, zväčšenie stavebného úradu o obec Mojš, pre ktorú 
je náš úrad spoločný stavebný úrad, bolo potrebné prijať jedného 
pracovníka. 

Naše predpoklady spĺňala pani Ing. Libuša Harnócová (rod. Ma-
jerčíková), a preto od 01.04. 2008 bola prijatá do zamestnania. 

Ing. Libuša Harnócová je absolventkou SPŠ – stavebnej 
v Žiline, odbor pozemné stavby a SVŠT v Bratislave, odbor pozem-
né stavby.                                                                                                                                                                                                                                               

Ako samostatný projektant pracovala od roku 1985 do roku 
1990 v Pozemných stavbách Žilina a potom, až do roku 2008  
v Drevoindustrii Žilina tiež ako samostatný projektant. 

V roku 2006 absolvovala kurz „Špecialista požiarnej ochrany“ 
a skúškou získala odbornú spôsobilosť v tejto oblasti. 

V roku 2008 úspešne absolvovala odbornú prípravu zamestnan-
cov stavebných úradov.  

 

Po odchode pani Kataríny Ďugeľovej (rod. Jurčovej), na mater-
skú dovolenku, bola prijatá na uvoľnené miesto sekretárky Jana 
Slotová. Do pracovného pomeru nastúpila 13.01. 2009. 

Základné vzdelanie získala na Cirkevnej škole Žofie Bosniako-
vej a v roku 1999 úspešne zmaturovala na Strednej poľnohospodár-
skej škole v Žiline, odbor agropodnikanie. 

 Po skončení školy pracovala v talianskej firme Slovene, s.r.o. 
v Žiline pri kontrole, balení a exporte pletených výrobkov. 

 

V priebehu minulého roka sa odchodom Ing. Zuzany Kováčiko-
vej uvoľnilo aj miesto referenta životného prostredia a vedenia 
agendy komunálneho odpadu.  

Na toto miesto dňa 01.12. 2008 nastúpila Katarína Jaššová. Je 
absolventkou Stredného odberného učilišťa obchodného 
s maturitou. Po ukončení školy pracovala v logistickej firme ako 
kontrolórka stavu zásob.  

V pracovnej náplni má aj zabezpečovanie agendy okolo výher-
ných a nevýherných automatov, vyberanie poplatkov, overovanie 
podpisov a listín a ďalšie. 

Novým zamestnankyniam stavebného a obecného úradu praje-
me v ďalšej práci veľa úspechov. 

                                                                                                      
Pripravil  

Ing. Albert MAGERA, , prednosta ObÚ  

VÝSLEDKY I. KOLA PREZIDENTSKÝCH VOLIEB

V sobotu 21.03. 2009 sa konalo prvé kolo prezidentských volieb. 
V našej obci bolo zapísaných 2774  oprávnených voličov v 3 voleb-
ných okrskoch. 

 Volieb sa zúčastnilo 1400 voličov, čo predstavuje 50,47 % 
účasť. 

Jednotliví kandidáti získali následný počet hlasov: 

BOLLOVÁ Dagmara, Paed Dr. 13 hlasov 0,92 % 

GAŠPAROVIČ Ivan, doc., JUDr., CSc. 730 hlasov 52,14 % 

MARTINÁKOVÁ Zuzana 71 hlasov 5,07 % 

MELNÍK Milan, prof., RNDr., DrSc. 51 hlasov 3,64 % 

MIKLOŠKO František, RNDr. 159 hlasov 11,35 % 

RADIČOVÁ Iveta, prof., PhDr., PhD. 351 hlasov 25,07 % 

SIDOR Milan, PhDr., CSc. 8 hlasov 0,57 % 

 

                                                                                                  
Pripravil  

Ing. Albert MAGERA, , prednosta ObÚ

NÁJOMNÉ ZMLUVY NA HROBOVÉ MIESTA

V roku 2005 bol prijatý nový zákon číslo 470/2005 Z.z 
o pohrebníctve.  

Jednou z povinností z tohto zákona je aj podpísanie nájomnej 
zmluvy na hrobové miesto medzi nájomcom, prevádzkovateľom 
pohrebiska a nájomníkom, občanom ktorému je hrobové miesto 
prenajaté.  

Obecný úrad, ktorý je prevádzkovateľom pohrebiska v našej ob-
ci uzatvára tieto nájomné zmluvy od roku 2006. 

Každý nájomca je povinný uzatvori ť zmluvu o nájme hrobo-
vého miesta s prevádzkovate ľom.  

Po vyhláseniach v miestnom rozhlase a po písomných výzvach 
sa aj touto cestou  obraciame na Vás občanov, ktorí máte prenajaté 
hrobové miesta na miestom cintoríne a ešte ste nepodpísali nájom-
nú zmluvu, aby ste sa dostavili na Obecný úrad za účelom podpísa-
nia tejto zmluvy.  

Nájomnú zmluvu je možné podpísa ť denne v čase od 12,00 
hodiny do 14,30 hodiny. K uzatvoreniu zmluvy si so sebou 
prineste ob čiansky preukaz a potvrdenie o poslednej úhrade  
za hrobové miesto (poštovú poukážku, pokladni čný doklad).  

 

Pripravila  
Elena POLJAKOVÁ 
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SPOLOČNÝ STAVEBNÝ ÚRAD

Zákonom č.416/2001 Z.z. o prechode niektorých pôsobností z 
orgánov štátnej správy na obce a na vyššie územné celky v znení 
neskorších zmien a doplnkov prešli postupne na obce pôsobnosti  
na úseku pozemných komunikácii, vodného hospodárstva a  ochra-
ny prírody a stavebného poriadku. 

Obec Teplička nad Váhom prechod týchto kompetencií zabez-
pečuje prostredníctvom Spoločného stavebného úradu pre obce 
Tepličku n. Váhom a  Mojš, so sídlom na Obecnom úrade v Tepličke 
nad Váhom.  

Stavebný úrad v zmysle stavebného zákona vydáva:  

� oznámenie k ohláseniu drobných stavieb, stavebných úprav a 
udržiavacích prác  

� rozhodnutie o umiestnení stavby, o využívaní územia, o chrá-
nenej časti krajiny, rozhodnutie o stavebnej uzávere, zmene 
územného rozhodnutia  

� stavebné povolenie pre stavby, zmeny stavieb, terénne úpra-
vy, informačné, reklamné a propagačné zariadenia  

� kolaudačné rozhodnutie, rozhodnutie o zmene v užívaní sta-
vieb  

� povolenie na odstránenie stavieb, nariadenie na odstránenie 
stavieb, nariadenie zabezpečovacích prác  

� rozhodnutie o vyvlastnení 

Stavebný úrad prostredníctvom štátneho stavebného dohľadu 
zabezpečuje ochranu verejných záujmov, ako aj práv a právom 
chránených záujmov právnických a fyzických osôb, ktoré vyplývajú  
z uskutočňovania stavby alebo jej zmeny, z vlastností stavby pri jej 
užívaní, z odstránenia stavby, terénnych úprav a reklamných zaria-
dení.  

Na úseku ochrany prírody a krajiny, vodného hospodá rstva 
vykonáva: 

� zabezpečuje výkon správy vo veciach ochrany drevín v rozsa-
hu ustanovenom zákonom NR SR č. 543/2002 Z.z. o ochrane 
prírody a krajiny v znení neskorších predpisov, 

� vydáva nevyhnutné opatrenia pre vlastníka (správcu, nájom-
cu) pozemku, na ktorom rastie drevina na jej ozdravenie, ale-
bo vydanie rozhodnutia o jej vyrúbaní, 

� vydáva súhlas na umiestňovanie a druhové zloženie drevín 
pred výsadbou na verejných priestranstvách a vo voľnej kraji-
ne s výnimkou lesa a plôch s poľnohospodárskymi kultúrami a 
plodinami, 

� prijíma oznámenia o výrube drevín, ak hrozí bezprostredné 
ohrozenie zdravia alebo života človeka alebo značná škoda 
na majetku, 

� ukladá vykonanie primeranej náhradnej výsadby alebo zapla-
tenie finančnej náhrady, 

� vedie evidenciu pozemkov vhodných na náhradnú výsadbu, 

� vedie evidenciu a pripravuje rozhodnutia vo veciach ochrany 
drevín v rozsahu ustanovenom zákonom NR SR č. 543/2002 
Z.z. o ochrane prírody a krajiny  
v znení neskorších predpisov 

� zabezpečuje činnosti v prenesenom výkone pôsobnosti  
na úseku štátnej vodnej správy a to v rozsahu ustanovenom 
zákonom NR SR č. 184/2002 Z.z. Zákon o vodách a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov (vodný zákon).    

 

Prehľad činnosti Spoločného obecného úradu v Tepličke nad Váhom za rok 2008 

Druh dokumentu, činnosti Tepli čka nad Váhom, Mojš 

Oznámenie územného konania 16 

Územné rozhodnutia 16 

Oznámenie stavebného konania 62 

Stavebné povolenia:  

 pre rodinné domy 55 

 občianska vybavenosť 2 

 bytové domy 5 

Vyvlastňovacie konanie pozemkov pod ŽSR 1 

Kolaudačné rozhodnutie 71 

Drobné stavby (vrátane prípojok inžinierskych sietí) 36 

Oznámenie, že drobná stavba podlieha stavebnému konaniu 1 

Štatistické hlásenia 8 

Štátny stavebný dohľad 4 

Zastavenie stavebných prác 1 

Prerušenie konania 4 

Rozhodnutie o odstránení stavby 4 

Žiadosti o zriadenie kanalizačnej prípojky k rodinným domom zaústených do verejnej kanalizácie vybudova-
nej v rámci ISPA 

135 

Vypracovanie žiadosti a spolupráca  pri spracovávaní žiadostí a ich príloh na získanie nenávratných finanč-
ných prostriedkov z Eurofondov 

2 

Príprava na vybudovanie nových miestnych komunikácii rokovania s vlastníkmi pozemkov za účelom roz-
parcelovania zmluvy na výkup pozemkov pod miestne komunikácie - vklad do katastra 

 

Iné dokumenty 48 
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Vykonávanie činnosti stavebného úradu v obciach sa vo vše-
obecnosti osvedčilo, občania nemusia cestovať za vybavovaním 
stavebných a ostatných povolení do okresných miest,... Preto snaha 
štátu  znížiť počet stavebných úradov sa stretla s nespokojnosťou. 
V uplynulých dňoch bol predložený do vlády návrh nového staveb-
ného zákona, v ktorom nakoniec Ministerstvo výstavby 

a regionálneho rozvoja SR (MVRR) po rozborovom konaní akcepto-
valo požiadavku Združenia miest a obcí Slovenska (ZMOS) pone-
chať výkon pôsobnosti stavebného úradu v celom rozsahu obciam, 
v rámci prenesenej štátnej správy.  

PRÍPRAVA NA VÝSTAVBU ĎALŠÍCH NÁJOMNÝCH BYTOVIEK 

Ako už starosta obce vo svojom príspevku spomenul, Obecný 
úrad pripravuje výstavbu ďalších nájomných bytov, vedľa dvoch 
rozostavaných bytoviek, oproti autobusovej zástavke- Donátok. 

V priebehu mesiacov december -  január, do 15.02. bola spra-
covaná projektová dokumentácia a žiadosť o poskytnutie dotácie  
zo štátneho fondu rozvoja bývania a úveru na  6x7 bytových jedno-
tiek. Samotná výstavba je závislá práve od toho, či nám budú fi-
nančné prostriedky na ich  výstavbu poskytnuté. Zo strany Obecné-
ho úradu bolo pre kladné vybavenie žiadosti vynaložené maximálne 
úsilie. Ak budeme úspešní, tak koncom roka 2010 budeme kolaudo-
vať ďalších 42 bytov. Na parcele bude možné v budúcnosti postaviť 
ďalších 42 bytov, viď. situáciu (domy číslo 7-12). 

Ku pripravovaným bytovkám uvediem niečo bližšie. Za prilože-
nej situácie je zrejme, že bytové domy č.1-6 sú osadené v západnej 
časti prenajatého pozemku. Osadenie je dané orientáciou priečnej 
osi objektov v smere východ - západ. Denné osvetlenie a oslnenie 
všetkých bytov je týmto osadením dostatočné. Zakladanie objektu 
bude na pilotoch, nakoľko vykonaný hydrogeologický prieskum pre 
prvé dve bytovky poukázal na neúnosné podložie. Tieto predpoklady 
budú overené a výsledky sa premietnu do realizačného projektu 
zakladania stavieb.  

Architektonické riešenie rešpektuje prírodný charakter územia 
a má snahu o nenásilné zakomponovanie nových hmôt navrhova-
ných budov do terénu. Objekt je zastrešený sedlovou strechou so 
sklonom 25°. Strešná krytina bude betónová škridla Bramac prírod-
nej farby. Materiálové riešenie využíva kombináciu jemnozrnných 
vonkajších silikátových omietok, farebných klampiarskych 
a zámočníckych výrobkov a výplní zábradlí loggií z drôteného skla. 
Celkové farebné vyznenie domu sleduje vyvolanie príjemného 
domáceho pocitu obyvateľov obytného súboru. 

Dispozičné riešenie u domov č. 1,3,4,6 bude nasledovné: Byto-
vý dom bude štvorpodlažný, nepodpivničený s kapacitou 7 bytových 
jednotiek. Na 1.N.P. bytového domu bude 1 byt – jednoizbový, 
podlahová plocha bytu je 47,98 m2. Na 1.N.P. bude aj spoločná 
chodba, kočikáreň a upratovacia komora. Vo vstupnom zádverí 
budú osadené poštové schránky a fakturačné elektromery.  
Na 1.N.P. budú aj komory na skladovanie pre každý byt. Na 2 -4 
N.P. budú vždy 2 trojizbové byty. Podlahová plocha bytu bez loggie 
je 70,64 m2. Všetky byty budú mať vstupnú predsieň, sociálne 
zariadenie, kuchyňu, obývaciu izbu a dve spálne. V kuchyniach 
budú potravinové skrine odvetrané cez fasádu 2-mi vetracími otvo-
rmi s regulovateľnou mriežkou. Všetky priestory majú zabezpečené 

vetranie a osvetlenie. Nad sporákom bude osadený lapač splodín 
s regulovateľným odťahom zaústeným do vzduchotechnického 
potrubia s vyústením nad strechu domu. Bytové domy budú zásobo-
vané pitnou vodou z verejného vodovodného radu v správe SEVAK-
u. Splašková kanalizácia z bytových domov bude kanalizačnými 
prípojkami napojená do splaškovej kanalizačnej siete tiež v správe 
SEVAK-u. Vykurovanie bytov bude teplovodné, nízkotlakové. Zdro-
jom tepla bude plynová kotolňa  umiestnená na 1.N.P. nájomného 
domu č. 1 a zásobovaná zemným plynom z navrhovaného NTL 
plynovodu. Elektrická energia bude privedená z rekonštruovanej 
trafostanice s meraním spotreby pre každý byt samostatne.  

Bytové domy č. 2 a 5 budú mať po 7 dvojizbových bytov, po-
dlahová výmera bytu bude 60,21m2. 

Stavebnotechnické riešenie 

Bytový dom bude realizovaný v kombinovanej technológii mon-
tovaných panelov a liatych železobetónových stien, s priečnymi 
nosnými stenami a panelovými stropmi hr. 150 mm. Strecha domu 
bude sedlová s dreveným krovom. Strešná krytina bude betónová 
škridla Bramac. 

Obvodový plášť bude sendvičový s použitím dodatočného za-
tepľovacieho systému s polystyrénom EPS hr. 120 mm, kotvenom 
do železobetónového panelu na vonkajšej strane konštrukcie. 
Strešný plášť má tepelnú izoláciu z materiálu Climatizér Plus hr. 200 
mm. Podlaha 1. nadzemného podlažia bude mať v bytovom priesto-
re tepelnú izoláciu z polystyrénu XPS hr. 80 mm a v spoločných 
priestoroch hr. 40 mm, ktorá bude lepená, príp. kotevná k podkladu. 
Strop nad spoločnými priestormi 1.N.P. bude zateplený zatepľova-
cím systémom s polystyrénom EPS hr. 60 mm, strop nad zádverím  
s hr. 100mm a nad zádverím s hr. 200 mm. 

Podmienky na poskytnutie týchto nájomných bytov budú zverej-
nené dodatočne a včas po získaní podkladov z Ministerstva výstav-
by a regionálneho rozvoja SR. Žiadateľ bude musieť splniť aj krité-
ria, ktoré sú dané Všeobecne záväzným nariadením obce 
o prideľovaní nájomných bytov. 

   

Pripravil  
Ing. Albert MAGERA, prednosta ObÚ  
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Západný pohľad 

 

 

Severný a južný pohľad 

 

 

Východný pohľad 
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Situačný plán osadenia bytových domov 

DETSKÉ IHRISKO 

 

Detské ihriská majú v dnešnej dobe ale aj v minulosti nezastupi-
teľnú úlohu pri výchove detí. Pre deti všetkých vekových kategórií 
predstavujú možnosť zmysluplne stráviť svoj voľný čas, plnia výz-
namnú výchovno-vzdelávaciu funkciu. Predstavujú možnosť hrou 
rozvíjať fyzickú zdatnosť detí, zdokonaľovať koordináciu pohybov a 
celkový telesný vývoj, podporovať ich duševný rozvoj, stimulujú ich 
tvorivosť, fantáziu a kreativitu. Hrou sa deti učia samostatnosti, ale 
aj spolupráci a rešpektovaniu druhých. Detské ihriská sú tiež výz-
namným miestom oddychu a relaxu aj pre rodičov a starých rodičov 
týchto detí, ktorí takto spoločne trávia svoj voľný čas. Základným 
predpokladom k tomu je všeobecná dostupnosť zariadení pre voľný 
čas, podmienky pre ich využívanie a ich funkčnosť. 

V našej obci je v súčasnosti vytvorené ihrisko s umelou trávou, 
na ktorom je možné pestovať rôzne športy od futbalu, florbalu, 
tenisu, volejbalu a ďalších športov. Je to miesto na relax pre staršie 
deti.  

No nesmieme zabúdať aj na našich najmenších s ktorými ma-
mičky na „materskej“ nemajú v súčasnosti kam ísť vyplniť čas pri 
prechádzkach našou obcou. 

Keď ma oslovili aby som kandidoval za poslanca obecného za-
stupiteľstva, jednou z mojich hlavných požiadaviek bolo okrem iného 
vybudovanie detského ihriska. 

S niektorými rodičmi sme si v minulosti vybudovali mini ihrisko 
na nám. Štefánika. Aj keď reakcie okoloidúcich „tiež rodičov“, boli 
zvláštne a niekedy aj urážajúce, urobili sme to pre naše deti. Spolu-
občania si mohli všimnúť aj ako toto mini ihrisko pravidelne ničili 
vandali a my sme ho v rámci možnosti zase dali do poriadku. Prečo 
toto spomínam?  

Ak máme vybudovať detské ihrisko treba zmeniť zmýšľanie 
všetkých ľudí našej obce v tom zmysle, že je to pre nás všetkých 

a bude to slúžiť naším deťom, vnúčatám a tým aj mamičkám, babič-
kám a niekedy aj oteckom a dedkom. 

 

Je potrebné sa naučiť starať aj o obecný majetok, ktorý slúži 
nám všetkým. 

Detské ihrisko plánujeme vybudovať v areáli Materskej škôlky, 
ktorý je ohradený a minimálne v dennej dobe chránený. Ale ohrade-
nie neznamená, že ihrisku sa nič nestane. Pochodil som s deťmi 
ihriská, ktoré boli vybudované v meste a s veľkou pompou odovzda-
né.  
Na začiatku boli krásne ale dnes pri pohľade na ne je mi smutno. 
Boli ohradené ale vandali si dajú tu „námahu“ aby ho systematicky 
ničili.        

Preto dúfam a verím, že toto predsavzatie vybudovať ihrisko sa 
nám podarí realizovať v čo najkratšej dobe a zostane slúžiť detič-
kám čo najdlhšie. 

Pripravil                       
Peter HALAMA, komisia obecného majetku 
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AKO ĎALEJ S ODPADMI 

Vlani, pred pár mesiacmi sme videli v televízii zábery 
z Talianskeho Neapolu, kde boli na uliciach kopy odpadov 
a neveriacky sme krútili hlavami ako sa toto mohlo stať. Podobné 
starosti začíname mať aj my. 

Komunálny odpad sa hromadí na skládkach (Sklád-
kav Považskom Chlmci, ktorá má povolenú činnosť do 30.06.2009) 
a o separovaný zber ( plastové fľaše, sklo, papier, elektronický 
odpad, pneumatiky ) nemá nikto záujem.  Za odber starého papiera 
a novín, treba zaplatiť a výrazne klesli aj výkupne ceny za železný 
šrot, meď, hliník a ďalšie kovy. 

Aj my sme tento stav pocítili, najmä od novembra 2008. Zhoršili 
sa podmienky zberu separovaného odpadu. 

To, čo vlani bolo bez problémov a hlavne zadarmo (zbierala, 
odvážala a spracovávala firma T+T), to už v decembri neplatilo. Dňa 
01.12.2008, deň pred plánovaným odvozom PET fliaš nám telefo-
nický oznámili, že odvoz týchto fliaš a ďalšie odvozy sklenených 
fliaš, elektronického odpadu a pneumatík budú vykúpené, len  
za úhradu. Túto zmenu vývozov odpadu zdôvodňujú, že 
o separované komodity nemá už nikto záujem, doterajší odberatelia, 
hlavne z Číny, prestali PET fľaše odoberať a je pre nich lacnejšie 
a jednoduchšie vyrábať priamo z ropy, ktorá je teraz lacná. 

Pritom na zasadaní Obecného zastupiteľstva dňa 28.11.2008  
bol schválený dodatok všeobecného záväzného nariadenia 
o poplatkoch o odvoze domového odpadu, kde bola odsúhlasená 
cena 33,- Sk(1,10€) za 1 osobu na mesiac, teda oproti roku 2007 
cena nebola zvýšená.  

Zmierniť cenové dopady - zvýšenie za odvoz domového odpadu 
a separovaného zberu sme sa pokúšali ovplyvniť, znížiť tým , že 
sme 2x odvoz separovaného zberu zabezpečili našimi pracovníkmi. 
Žiaľ,   potvrdilo sa, že odoberať plasty nechce nikto (alebo len pri 
splnení týchto podmienok, ktoré však  v súčasnej dobe nie sme 
schopní zabezpečiť: fľaše musia byť vytriedené po jednotlivých 
farbách, bez štítkov, bez uzáverov a zlisované)! 

Po tomto zistení sme rozhodli, že podmienky firmy  T+T, ktorá 
jediná na blízkom okolí odoberie fľaše (podľa doterajších spôsobov) 
sme nesplnili. Z toho dôvodu bol separovaný zber v decembri aj 
začiatkom januára oneskorený a občanom sa za to ospravedlňuje-
me. 

Keďže sa zvýšili náklady za odvoz domového odpadu  (likvidá-
cia čiernych skládok, odvoz elektronického odpadu, bielej techniky, 
pneumatík, zber veľkoobjemového odpadu, PET fľaše a sklené 
fľaše), Obecné zastupiteľstvo upravilo cenu za odvoz pre 1 osobu 
na mesiac na 42,-Sk(1,40€) na rok 2009. 

 Z toho dôvodu  platba cez SIPO mesačne bola niektorým obča-
nom za marec navýšená skoro o 100 percent. A prečo? Za január 
a február zaplatili občania na 1 osobu 33,-Sk(1,10€), keďže bolo 
Obecným zastupiteľstvom upravená cena na 42,-Sk (1,40€) vznikol 
nedoplatok, ktorý im bol navýšený v marcovom SIPe.  

Z tohto dôvodu bolo SIPO navýšené. V budúcnosti bude platba 
cez SIPO, t j. v apríli upravená na 1 osobu 1,40€ .  

V cene na 1 osobu 1,40€ je zahrnuté: 

a) komunálny odpad 

� zber každú druhú stredu v mesiaci 

b) separovaný odpad 

� zber PET fliaš v modrých igelitových vreciach každý 1. 
utorok v mesiaci 

� zber sklenených fliaš v čiernych igelitových vreciach kaž-
dý 2. utorok v mesiaci. 

 

Na zadnej stane platobného výmeru na rok 2009 je informácia 
o všetkých druhoch separovaných komodít v našej obci. Spôsob 
separácie odpadu sú v dispozícii www.teplickanadvahom.sk  
v rubrike EKO okno. 

Vytriedený odpad obyvatelia vyložia pred svojím domom, kde 
vykladajú svoje nádoby na komunálny odpad. 

Komunálny a separovaný zber zabezpečuje obec firmou T+T. 

Nespaľujte žiadne odpady v domácnosti a záhrade. Nevyhadzuj-
te žiadne odpadky na čierne skládky, ale zapojte sa do triedenia 
odpadov. 

Pred Veľkou nocou bude obec zabezpečovať veľkokapacitný 
kontajner na vývoz objemného odpadu z toho dôvodu, aby v našej 
obci nevznikali čierne skládky. Ďalší  zber a vývoz veľkokapacitným 
kontajnerom bude zabezpečený v septembri.  Do tohto termínu je 
vhodné skladovať objemný odpad doma, aby nevznikali čierne 
skládky. 

 

Pripravila  
Katarína JAŠŠOVÁ 

 

Termíny vývozov triedeného – separovaného odpadu na rok  2009: 

PLASTY SKLO Elektronický odpad, 
autobatérie, žiarivky 

06.01.2009 13.01.2009  

03.02.2009 10.02.2009  

03.03.2009 10.03.2009 14.03.2009 

07.04.2009 14.04.2009  

05.05.2009 12.05.2009  

02.06.2009 09.06.2009  

07.07.2009 14.07.2009  

04.08.2009 11.08.2009  

01.09.2009 08.09.2009 12.09.2009 

06.10.2009 13.10.2009  

03.11.2009 10.11.2009  

01.12.2009 08.12.2009  



 

1/2009     Obecný spravodaj 15 

NAŠE ÚSPECHY ZA 1. POLROK 2008/2009 

Tento školský rok 2008/2009 začal slávnostne 02.09.2008 a to 
už ako spojená ZŠ s MŠ v Tepličke nad Váhom. Spojenie ZŠ s MŠ 
už bolo  01.07.2008. 

MŠ dosiahla pekné úspechy v celoškolskej súťaži vo výtvarnej 
súťaži v Žiline na tému „Marťankovia z planéty Mars“ – získali  
2. miesto. Deti sa zapájajú do projektu „Harmónia prírody a zdravia“ 
, kde plnia svoje úlohy pod dielčím názvom „Jabĺčkové hody“. Deti 
spolu  
s p. učiteľkami pripravili dobroty z jabĺčok, ktoré nazbierali v školskej 
záhrade. Vytvárame u nich zdravý životný štýl stravovania. 
V decembri bola výstava výtvarných prác v MŠ aj v ZŠ. Bolo usku-
točnené vystúpenie detí s vianočným programom v ZŠ. V období 
fašiangov bol v MŠ karneval, kde boli deti v rôznych maskách 
a kostýmoch. Bolo veselo. 

V rámci aktivít sa deti z výtvarného krúžku zúčastňujú každo-
ročne súťaží, kde získavajú veľmi pekné umiestnenie. Hudobno-
dramatický krúžok poriada verejne vystúpenie v obci pri rôznych 
príležitostiach a úspešne reprezentuje MŠ. Environmentálny krúžok 
i v rámci interného projektu s deťmi zhotovuje herbár, poznávajú 
okolie bydliska, podporujú ochranu živej prírody, vystavujú práce 
z prírodnín. 

V MŠ sa vyučuje anglický jazyk. Dva krúžky navštevuje 34 detí. 
Získavajú prvé kontakty s cudzím jazykom a pri vstupe do ZŠ majú 
uľahčený začiatok. Záujem detí o tieto činnosti je veľký. 

Všetky tieto doplňujúce aktivity v MŠ majú za hlavný cieľ úspeš-
nú prípravu na vstup do ZŠ a elementárnu prípravu na rozvoj inte-
lektu, záujem a nadanie detí. 

Na ZŠ sme dosiahli nasledovné úspechy: 

MATEMATKA: 

� úspešne sme sa zapojili do tímovej matematickej súťaže 
GVOBOJ, v ktorej žiaci riešili logické príklady. Družstvo tvorili 
títo žiaci: Milan Jurčo, Dagmar Ponechalová, Simona Bolčeko-
vá, Tatiana Smidová,  

� od septembra každý mesiac prebieha súťaž  SUDOKU, ktorej 
sa zúčastňujú títo žiaci:  

VI. ročník – Matej Kojička, Lívia Hulková 

VII. ročník – Tatiana Smidová, Lukáš Šuška 

VIII. ročník – Simona Grinčová, Martin Jurčo 

IX. ročník – Milan Jurčo 

Súťaž bude vyhodnotená až v júni, zatiaľ najlepšie výsledky 
dosiahol Milan Jurčo    (1. miesto, 4. miesto) 

� Prebehlo školské kolo Pytagoriády, do ktorej boli zapojení žiaci 
3. - 8. ročníka. Úspešní riešitelia školského kola: 

III. ročník – Romana Bolčeková, Laura Sedúchová 

IV. ročník – Martin Bolček, Adriana Grinčová, Nikola Sňahniča-
nová, Dominik Lukáč, Michal Poljak 

V. ročník – Klaudia Patzová, Boris Králik 

VI. ročník – Tomáš Gapa, Boris Veveričik, Dagmar Smrekov-
ská 

VII. ročník – Tatiana Smidová, Betka Ponechalová 

VIII. ročník – Simona Bolčeková, Mária Kopičková, Dominika 
Štefanatná 

Informatika: 

Žiaci 6.,7.,8. ročníka sa zapojili do súťaže ,,i BOBOR.“ 

Zemepis: 

V decembri prebehlo školské kolo geografickej olympiády,  
do ktorej bolo zapojených 22 žiakov. Najúspešnejší boli: 

V. ročník – Klaudia Patzová, Boris Králik 

VI. ročník – Barbora Majerčíková 

VII. ročník – Tatiana Smidová 

Fyzika: 

Žiaci 7., 8,  a 9. ročníka sú zapojení do celoslovenskej súťaže 
FYZIQ pod vedením Ing. Jany Smidovej. Súťaž stále prebieha. 

Výtvarná výchova: 

Žiaci sa zapojili do školskej súťaže „Kreslím si zvieratko“ ročníky 
1.-6. a „Vesmír očami detí“, 1. -9. ročník. Do okresného kola „ Dni 
nádeje“ sa zapojili žiaci 7., 8.,  a 9., ročníka.   

Iné: 

Na škole prebehla aj úspešná súťaž ku Dňu eura  
po ročníkoch. Boli im dané zaujímavé úlohy, ktoré museli v časovom 
limite splniť. Najlepšia trieda bola odmenená.  

Telesná výchova: 

Škola sa aktívne zapája do športových súťaží organizovaných 
okresom a krajom. Organizuje medzitriedne súťaže  v atletike, špl-
hu, loptových hrách.  

Súťaží s cirkevnou ZŠ vo futsale a vybíjanej.  Gro úspechu školy 
spočíva vo futsale, vybíjanej a atletike.  

Po vlaňajšom výbornom umiestnení v rámci okresu v dlhodobej 
súťaži Žirafa liga, kedy škola vyhrala okresný pohár vo futsale 
a v lige za účasti 18 družstiev obsadila  
2. miesto, mala vyznamenaného najlepšieho brankára – Michal 
Prášil, najlepšieho strelca – Martin Vlčák a najlepšieho trénera. 

Opäť s novým tímom  v zložení Marek Mrázik, Michal Prášil, Ja-
kub Ponechal, Milan Jurčo, brankár Tomáš Sovič, Martin Jurčo, Miro 
Petrek, Jano Smolka, Dano Vajda, Michal Chabada, Matúš Markuš, 
Pavol Safko. Chlapci podali vynikajúce športové výkony a postúpili 
z 1. miesta skupiny A, kedy odohrali 2. kolo a porazili 4 súperov: ZŠ 
Bela „B“, Terchová „A“, Budatín a Varín a zabezpečili si postup  
do ďalšej fázy súťaže. Pod vedením Mgr. N. Česalovej sa 
s nasadením pripravujú, aby sa umiestnili na popredných priečkach 
na majstrovstve kraja.        

SÚŤAŽE: 

� 8.november - Okresný prebor „CÉVECEČKA“ – atletické súťa-
že a vybíjaná dievčatá 4. miesto vo finále v behu : 

Jakub Majerčík – 4 miesto 

Erika Podhorská – 4. miesto 

� 13.november - BEH NÁDEJE 

2. miesto – Vajdová, Štefanatná, Maliňáková, Martiniová 

6. miesto – chlapci 5.- 6. ročníka 

7. miesto – dievčatá 5.- 6. ročníka 

7. miesto – chlapci 9. ročníka 

7. miesto – dievčatá 9. ročníka 

9. miesto – chlapci 7.- 8. ročníka 
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Na výzvu „Juraj Blanár pomôže mladým športovcom“ sa prihlásil 
aj náš kolektív športovcov pod vedením Mgr. Nadeždy Česalovej. 
Dúfame, že všetci priaznivci tohto športu nám dajú svoje hlasy 
prostredníctvom novín „MY“. 

Od 15.1.2009 do 15.2.2009 sa uskutočnil na škole zápis  
do 1. ročníka šk. roka 2009/2010. Do školy sa zapísalo 22 žiakov. 
Škola umožní každému dieťaťu prístup na PC a internet, vyučovanie 
informatickej výchovy a informatiky. Je zabezpečená výučba cu-
dzích jazykov –anglický a nemecký. Na škole je výborné športové 
využitie v krúžkovej činnosti a CVČ v Tepličke nad Váhom.  

V dňoch od 9.2.2009 do 13.2.2009 sa uskutočnil Základný ly-
žiarsky výcvik dochádzkovou formou v stredisku Oščadnica – Šport-
centrum pod vedením Mgr. Anny Bolčekovej.  

Žiaci 7. a 8. ročníka si osvojili základy lyžiarskej techniky 
a základné pohybové zručnosti. Všetci žiaci zvládli lyžovanie  
pre pravidelnú športovú a rekreačnú aktivitu. Na záver lyžiarskeho 
výcviku bolo seba hodnotenie a lyžiarske preteky. 

Vedenie  školy ďakuje všetkým, ktorí úspešne reprezentovali ZŠ 
s MŠ v Tepličke nad Váhom v prvom polroku školského roka 
2008/2009. 

 

Pripravila 

Mgr. Štefanie MARFIAKOVÁ, riaditeľka ZŠ s MŠ

 

  

FAŠIANGOVÝ KARNEVAL 

V sobotu 14.2.2009 sme mali v našej škole ZŠ s MŠ  
v Tepličke nad Váhom fašiangový karneval  spojený s diskotékou. 
V maskách, ale aj bez masiek, sme sa zišli v škole, ktorá bola ne-
zvyčajne vyzdobená. Vítali nás nielen masky, ktoré  tvorili žiaci   
na hodinách výtvarného krúžku a krúžku  Šikovníček, ale aj krásne 
rôznofarebné balóniky a ozdoby z farebných papierov. O 1400 hodine 
sa začali schádzať žiaci v rôznych maskách a kostýmoch s rodičmi, 
ale i so starými rodičmi. 

 

A zrazu sa v škole stretli princezné, piráti, anjeličkovia, víly,  
Spidermani, kúzelníci, Shrek  a objavil sa aj Gašparko. 

 

Najskôr sa  deti predstavili všetkým prítomným v maskách. 
Z každej triedy boli vyhodnotené najlepšie masky.  Na záver karne-
valu boli odmenení všetci, ktorí sa karnevalu zúčastnili. Potom 

nastala tá pravá zábava. Deti tancovali, súťažili, zabávali sa. Naj-
väčšiu radosť mali z výbornej hudby, o ktorú sa postarali dvaja DJ-i. 
Roztancovala sa celá škola, žiaci, učitelia i rodičia. Spestrením 
programu bola aj bohatá tombola, ktorú pripravila pani vychováva-
teľka za významnej pomoci rodičov, ktorí boli aj sponzormi. 

 

O občerstvenie sa postarali rodičia z Rodičovského združenia 
pri ZŠ s MŠ v Tepličke nad Váhom. 

Bol to naozaj veľmi vydarený deň, na ktorý budeme ešte dlho 
spomínať. 

Ďakujeme všetkým sponzorom a všetkým, ktorí si našli čas 
a prežili tento DEŇ KARNEVALU s našimi žiakmi. 

 

                       Vedenie  ZŠ s MŠ Teplička nad Váhom 
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ŠKOLSKÝ VZDELÁVACÍ PROGRAM ZÁKLADNEJ ŠKOLY Ž. 
BOSNIAKOVEJ 

Od septembra 2008 prebieha na našich školách reforma vzde-
lávania. Každá škola dostala možnosť vypracovať vlastný vzdeláva-
cí program, ktorý vychádza zo štátneho vzdelávacieho programu. 
Profilovať sa môže prostredníctvom voliteľných predmetov, ktoré sa 
dajú využiť na posilnenie výučby povinných predmetov, odporúča-
ných voliteľných predmetov alebo si škola vytvorí vlastný predmet, 
obsah ktorého  pripravia učitelia. 

Podľa nového členenia naša škola poskytuje dva typy vzdeláva-
nia: 

� Primárne – ISCED 1, I. stupeň 
� Nižšie sekundárne – ISCED 2, II. stupeň. 

Zameranie našej školy je dané už tým, že sme katolíckou ško-
lou. Jedným z dôležitých cieľov je naučiť vnímať našich žiakov 
vzdelanie ako hodnotu, ktorá úzko súvisí s kvalitou ich života. 
V dnešnej hektickej dobe plnej znevažovania tradičných morálnych 
hodnôt  je našou snahou vychovávať ich ako harmonické osobnosti 
schopné   správne sa orientovať, nájsť si primerané povolanie a stať 
sa plnohodnotným členom spoločnosti. 

Pri rozhodovaní o tom, ktoré predmety posilníme, sme vychá-
dzali z toho, na čom môžeme stavať, t. j. zo skúseností 
z predchádzajúcich rokov, vybavenosti školy, kvalifikovanosti peda-
gogického zboru a, samozrejme, zo záujmu rodičov detí, ktoré školu 
navštevujú. Pri tvorbe nášho programu sme sa zamerali  
na posilnenie predmetov, ktoré sú podpornými pre ostatné a tvoria 
základ ďalšieho vzdelávania : cudzie jazyky, matematika, informati-
ka. 

Dlhé roky sa sústreďujeme na výučbu cudzích jazykov. Žiaci 
našej školy majú tento predmet na II. stupni každý deň. Sme vyba-
vení vhodnými didaktickými prostriedkami, na hodinách sa aktívne 
využívajú informačno-komunikačné technológie. Naši absolventi sú 
veľmi dobre pripravení na zvládnutie cudzieho jazyka na strednej 
škole. Cudzí jazyk sa pre nich postupne stáva prostriedkom doro-
zumievania a spoznávania iných kultúr. Dôkazom kvalitnej výučby je 
pravidelná úspešná účasť v olympiáde z anglického jazyka. V tomto 
školskom roku nás úspešne reprezentovala žiačka 7. A triedy Mi-
chaela Kupčíková, ktorá skončila na 5. mieste v okresnom kole. 

Predmet informatika sa na škole vyučuje už viac rokov. Najskôr 
ako nepovinný predmet, neskôr po schválení Ministerstvom školstva 
už povinne na II. stupni. Chceme žiakov naučiť získavať, posudzo-
vať, spracovávať, vymieňať informácie a tak aktívne využívať infor-
mačno-komunikačné technológie v ostatných predmetoch. Už dva 

roky si naši žiaci preverujú svoje vedomosti v medzinárodnej infor-
matickej súťaži iBobor pod záštitou Fakulty matematiky, fyziky 
a informatiky UK v Bratislave. Dvaja naši žiaci zo 7.A Michal Hudek 
a Tomáš Dendis získali 3. miesto v rámci Slovenskej republiky. 

Matematika je stále dôležitým predmetom, ktorý podporuje 
u žiakov racionálne organizovanie svojej činnosti, kritické myslenie. 
Jej význam nechceme podporiť iba zvýšením hodinovej dotácie, ale 
aj podporou práce s talentovanými žiakmi. Dlhšiu dobu riešia žiaci 
korešpondenčné semináre z matematiky a fyziky, ktoré organizuje 
združenie P-MAT v spolupráci so Žilinskou univerzitou. U žiakov 
majú veľký úspech, lebo odmenou pre úspešných riešiteľov je účasť 
na viacdňových sústredeniach, kde sa stretávajú s rôznymi zaujíma-
vými problémami, s matematickými hrami a zoznámia sa s novými 
priateľmi. Takouto zaujímavou formou sa učia riešiť problémy, spo-
lupracovať, komunikovať a prezentovať svoje výsledky. 

Nový štátny vzdelávací program pre primárne vzdelávanie sa 
dotkol v tomto školskom roku najmenších školákov - prvákov. Jeho 
obsah má zabezpečiť hladký prechod z predškolského vzdelávania 
a z rodinnej starostlivosti na školské vzdelávanie. Je dôležité, aby sa 
u detí postupne rozvíjali kľúčové kompetencie. 

V našej škole sme v školskom roku 2008/2009 posilnili sloven-
ský jazyk, aby sa u žiakov postupne budovala čitateľská i pisateľská 
gramotnosť, schopnosť vyjadrovať sa, komunikovať a používať 
materinský jazyk. Zaviedli sme jednu hodinu informatickej výchovy, 
ktorá sa stretla u žiakov s veľkou obľubou. Už v tomto veku sa 
dokážu žiaci naučiť spracovávať rôzne typy informácií. 

 V budúcom školskom roku by sme chceli v 2. ročníku zaviesť 
predmet pracovné vyučovanie nakoľko chceme u detí viac rozvíjať 
pracovné zručnosti, schopnosť narábať s rôznymi materiálmi 
a oboznámiť ich s pracovnými činnosťami potrebnými pre každo-
denný život. Plánujeme zaviesť aj anglický jazyk už v prvom ročníku, 
v ktorom sa žiaci na elementárnej úrovni oboznámia s cudzím jazy-
kom a budú mať čiastočný základ pre pokračovanie  
v 3. ročníku, kde cudzí jazyk je už povinný v rozsahu troch hodín. 

 

Pripravili 

Mgr. Magdaléna ŠELIGOVÁ 

Mgr. Anna PONECHALOVÁ 

ZDRAVÉ STRAVOVANIE JE DÔLEŽITÝ ZÁKLAD PRE DETSKÝ 
ORGANIZMUS

Ak ste sa v poslednej dobe zaujímali o to, ako vyzerá jedálny lís-
tok v školskej jedálni, musíte uznať, že už dávno neplatí mýtus 
o tom, že je to „fuj“. Nudné a stále tie isté jedlá, ktoré boli bez chuti 
sa našťastie, teda aspoň v našej školskej jedálni, stali minulosťou. 
Našou prioritou je, aby vašim deťom jedlo chutilo, ale aby bolo 
taktiež nutrične vyvážené a podporovalo zdravý vývoj detského 
organizmu. 

V našom jedálničku nenájdete vyprážané hranolčeky a hotové 
jedlá plné prázdnych kalórií, namiesto toho sme vsadili na pestrosť 
ovocia a zeleniny. Dnes máme vďaka vylepšeným normám možnosť 
ponúkať zdravú, ale aj pestrejšiu a chutnejšiu stravu. 

Nepravidelná strava a nedostatok pohybu u detí vedie k obezite. 
Na Slovensku trpí nadváhou až 14-16 % detí. Stravovacie návyky si 
dieťa osvojuje už v rannom detstve a preto je dôležité, aby boli 
správne a nedoviedli ho neskôr k zdravotným problémom. 

V našom týždennom jedálnom lístku musia byť dve hlavné mäsi-
té jedlá, jedno polo mäsité, jedno zeleninové a jedno múčne jedlo. 
Jedlo sa v priebehu mesiaca nesmie opakovať. Zelenina je súčas-
ťou každého obeda, denne podávame buď šalát z čerstvej zeleniny 
alebo ovocie. 

Prostredníctvom internetu sledujeme najnovšie trendy 
v stravovaní detí a pripravujeme tiež recepty z modernej gastronó-
mie, ktoré deti veľmi obľubujú, napr. pizza, rôzne zeleninové šaláty 
s pridaním kukurice, pohánku, cícer a pod. 

Pestrosť a kvalita našich jedál je zaručená aj  vďaka čerstvým 
surovinám, nie sme fanúšikmi mrazených výrobkov. Vďaka našim 
dobrým dlhodobým dodávateľským vzťahom môžem pri odbere 
vyjednať zľavu, čo nám umožňuje udržiavať cenu stravného 
v najnižšom finančnom pásme a pritom dopriať deťom často 
i múčnik k obedu, cereálne tyčinky, jogurty a pod. 
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V našej školskej jedálni pripravujeme stravu pre 230 stravníkov 
a o tom, že im u nás chutí, svedčí aj fakt, že záujem o naše jedlá 
z roka na rok rastie, čo nás nesmierne teší. Mnoho rodičov už prišlo 
na to, že u nás ich dieťa dostane nielen chutné jedlo, ale aj živiny 
nevyhnutné  
pre správny vývoj za veľmi výhodnú cenu. A navyše, nemusíte sa 
báť, že vaše dieťa bude cez deň hladné. 

Naša práca je však náročná, máme niekoľkonásobne sťažené 
podmienky. Týka sa to najmä prevozu obedov  
do dvoch výdajní v školách, stravu treba prenášať aj  
do troch tried materskej školy pavilónového typu, čo kladie zvýšené 
nároky na prácu zamestnancov školskej jedálne. Veľmi nám chýba 

vlastná jedáleň. No i napriek problémom, ktoré denne prekonávame, 
sa snažíme, aby naši stravníci boli s nami spokojní. 

Takže ak máte nejaké nejasnosti, alebo sa chcete viac informo-
vať o možnosti stravovania vášho dieťaťa v našej školskej jedálni, 
sme vám kedykoľvek k dispozícii. Radi privítame vaše pripomienky 
a návrhy, ide nám predsa o spoločný cieľ: zdravé a spokojné deti. 

 

Pripravila 

Jarmila ŠELIGOVÁ, vedúca ŠJ pri ZŠ s MŠ 

 zsams@zoznam.sk 

VEĽMI SA Z TOHO VŠETCI TEŠÍME 

Opatrovateľskú službu poskytujeme v našej obci od roku 2003. 
Predtým túto službu zabezpečovalo mesto Žilina. Službu poskytu-
jeme len od pondelka do piatku, cez sobotu a nedeľu naše opatrova-
teľky nepracujú. Každá opatrovateľka má na starosti  2-3 ľudí. Stará 
sa o chorých, nakúpi, prinesie lieky, postará sa o bežné upratanie 
v domácnosti, prinesie obed alebo v niektorých domácnostiach obed 
aj pripraví. Ak chorý potrebuje 24 hodinovú starostlivosť, musí po-
žiadať sociálny úrad o príspevok na opatrovanie. Tento môže pobe-
rať len blízky príbuzný. 

V obci si chorí, aj ich blízki opatrovateľskú službu veľmi pochva-
ľujú. Opatrovateľky sú pracovité, milé a často poskytujú služby aj 
nad rámec svojich povinností. Pri mojich návštevách mi často ľudia 
kládli otázku, prečo aj v Tepličke nie je Domov dôchodcov. Veď 
v dedine je veľa starých, osamelých ľudí, o ktorých sa nemá kto 
starať. Ak boli umiestnení v zariadení v cudzom prostredí, často  
po krátkom čase zomreli. Taktiež pri vybavovaní žiadostí do DDS mi 

všade vyčítali: „ Taká veľká obec a vy tam nemáte Domov dôchod-
cov.“ Táto problematika bola často diskutovaná aj na Obecnom 
úrade. A tak, keď v minulom roku ponúkol majiteľ bývalej výrobne 
mäsopriemyslu (Valjaškovci) objekt na predaj, Obecný úrad ho 
zakúpil. V blízkej budúcnosti,  po zrekonštruovaní, tu chceme  zria-
diť Domov opatrovateľskej služby. V súčasnosti sa pripravujú projek-
ty. 

Veľmi sa  z toho všetci tešíme a prajeme si, aby toto dielo bolo 
čím skôr hotové. Chorých, starých, osamelých pribúda a už „zajtra“ 
budeme možno toto zariadenie potrebovať aj my. 

 

Pripravila  

Ľudmila KADAŠIOVÁ 

 

DAROVANIE KRVI- VZÁCNY DAR 

Dňa 18.marca 2009 prijali pozvanie do našej obce pracovníci 
transfúznej stanice za účelom darovania krvi. 

Na organizácii tejto akcie sa podieľalo kresťanské spol. Živé 
kamene v spolupráci s Obec. úradom v Tepličke, SČK v Tepličke  
a s podporou amb. všeobec. lekára. 

Na odber krvi- tejto najvzácnejšej tekutiny pre život človeka sa 
odhodlalo 37 občanov našej obce, čo je o 16 darcov viac ako minulý 
rok. Podmienkam odberu vyhovelo 31 darcov. 

 

Krv, ihla, odber, darcovstvo – tieto slová nie sú blízke každému. 
Napriek tomu sa predsa, aj v Tepličke našli ľudia odhodlaní, ba 
priam zapálení pre takúto potrebnú akciu. Cena ich daru je cena 
života. Fakt je, že darcov je stále málo. Z celkovej populácie spĺňa 
podmienky k darcovstvu asi 25 % ľudí, z toho však daruje krv len  
5 %. 

 

Ďakujem i touto cestou všetkým darcom, ktorí prijali pozvanie 
darovať „kus seba“ a všetkým ktorí túto aktivitu umožnili i pripravili. 
Obzvlášť chcem poďakovať p. starostovi M. Lazarovi za ústretovosť 
pri vybavovaní miestnosti pre odber krvi, ďalej p. Gulášovej a  
p. Ondriškovej  z SČK v Tepličke za spoluprácu a prípravu občer-
stvenia a tiež členom nášho spol. Živé kamene za nasadenie 
a kreatívnu prácu pri prípravách, darovaní krvi i pri organizovaní 
akcie. 

Verím, že takéto podujatie sa nám podarí zorganizovať aj na je-
seň tohto roku a preto k darcovstvu pozývam každého, kto číta tieto 
riadky a je potencionálny darca.  

Tak neváhajme a darujme život, veď nevieme kto z nás bude 
kvapky života potrebovať zajtra. 

 

           Za spol. Živé kamene                                       

                                                      Pavol HOLEŠA 
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VÁŽENÍ PRIATELIA, PRIAZNIVCI FUTBALU 

Dovoľte, aby som Vás na týchto stránkach Obecného spravoda-
ja, v stručnosti oboznámil s činnosťou Obecného futbalového klubu 
za uplynulé obdobie. Tak ako iné spoločenské organizácie, tak aj 
naše občianske združenie OFK, hodnotilo na konci januára 2009 
výsledky svojej činnosti, na riadnej schôdzi valného zhromaždenia. 
Pozvaní boli všetci priaznivci futbalu, či už osobne , alebo formou 
obecného rozhlasu. Všetkým, ktorí sa zúčastnili úprimne ďakujem. 
Tých, ktorí sa nemohli zúčastniť, veľmi rád  oboznámim s činnosťou 
OFK aspoň takouto formou.  

Takto pred rokom, sa vo februári  konalo riadne valné zhromaž-
denie futbalového klubu Družstevník, na ktorom došlo k zmene vo 
vedení klubu. Za prezidenta klubu bol menovaný p. Lazar Milan, 
členmi výboru p. Šeliga Tibor, p. Poliak Juraj, p. Hulka Peter, 
p.Valášek Juraj, p. Mintál Jozef, p. Hvorečný Vladimír.  

Futbalový klub bol na základe uznesenia z valného zhromažde-
nia premenovaný na Obecný futbalový klub v Tepličke nad Váhom a  
je riadne zaregistrovaný na Ministerstve vnútra Slovenskej republiky. 

Trénerom našich žiakov sa stal p. Holiš Vladimír, dorastencov 
naďalej trénuje p. Mrázik Anton a trénerom A-mužstva sa stal  
p. Ondráš Vladimír. 

Prvoradým cieľom našich futbalistov Á-čka bolo udržanie sa 
v súťaži IV. ligy. Za tým účelom bolo mužstvo doplnené o nových 
hráčov, niektorým skončilo hosťovanie, iní odišli do iných mužstiev. 
Napriek týmto zmenám sa nepodarilo udržať mužstvo v súťaži 
IV.ligy. 

Medzi iné športové činnosti okrem súťaže, obecný futbalový klub 
naďalej spolupracoval pri zabezpečovaní rôznych futbalových turna-
jov, či už našej mládeže, alebo ,,starých pánov“, ktorým všetka česť, 
že ich futbal neprestal baviť.  

Významnou športovou udalosťou v našej obci bol turnaj Tepli-
čiek, ktorého zorganizovanie v roku 2008 pripadlo našej obci. 
Umiestnenie našich seniorov na prvej priečke, potvrdilo trvalý záu-
jem o futbalové dianie v Tepličke. V tomto roku nás čaká súperenie 
v obci Tepličky, na Spiši. 

Medzi väčšie investičné náklady pre naše športové vyžitie, patrí 
jednoznačne vybudovanie umelého, viacúčelového ihriska. Pre 
našich futbalistov, všetkých mužstiev, je prínosom hlavne pri trénin-
govej činnosti. Po doplnení umelého osvetlenia, ktoré sme zabezpe-
čili zo svojich prostriedkov a svojpomocne, sa mohlo trénovať 
v jeseni aj vo večerných hodinách. 

Do súťaže V.ligy sme nastupovali s presvedčením, že by sme 
nemali mať už problém s umiestnením sa v nižšej súťaži, na po-
predných miestach v tabuľke V. ligy. Opak bol pravdou a mužstvo sa 
trápilo so svojou streleckou nemohúcnosťou naďalej. K tomu pribudli 
zranenia hráčov, vylúčenia za červené karty. Mužstvo ovládla ner-
vozita, dekoncentrácia. 

Tento stav vyústil aj k slovným invektívam voči prezidentovi klu-
bu a k znehodnoteniu práce celého výboru, ale aj mužstva.  
Ku koncu jesennej časti, dňa 20.9.2008, došlo k zvolaniu mimoriad-
neho valného zhromaždenia, z dôvodu slabej hernej činnosti 
A mužstva, a z osobného dôvodu prezidenta klubu, p. Lazara. 

Po jednomyseľnom hlasovaní som dočasne prijal  funkciu prezi-
denta s tým, že v Novom roku, v januári 2009, sa budú konať voľby 
nového výboru a prezidenta klubu. 

Do roku 2009, nastupujeme opäť s presvedčením, že výsledky 
našich mužstiev budú zodpovedať dlhodobému priemeru dobrého 
umiestnenia v tabuľkách. Na schôdzi valného zhromaždenia bol 
zvolený nový výbor OFK v zložení: p. Mrázik Anton- člen výboru 
zodpovedný  
za výchovu dorastu, p. Holiš Vladimír, člen výboru zodpovedný  
za výchovu  ml. a st. žiakov, p. Ondráš Vladimír, člen výboru zodpo-
vedný za vedenie A-mužstva,  p. Hulka Peter, člen výboru, vedúci  
A-mužstva, hospodár športového areálu, p. Žeriava Juraj, člen 
výboru zodpovedný za rozhodcovskú činnosť, p. Šeliga Tibor, vedú-
ci mužstva dorastu, člen výboru a zástupca prezidenta klubu.  

Po jednohlasnom zvolení na prvom zasadnutí OFK, som prijal funk-
ciu prezidenta OFK. 

Začiatok roka 2009 je začiatkom hospodárskej činnosti OFK, 
zabezpečení hernej činnosti  mužstiev, vytvorení podmienok  
pre fungovanie futbalovej súťaže. Z hľadiska hernej časti je pokra-
čovaním súťaže  jarnou časťou. Pre náš klub je to uzatváranie 
dohody o spolupráci aj s Obecným úradom, dohody o spolupráci 
s Centrom voľného času, vybavovanie či už prestupov, alebo mož-
ností hosťovania hráčov. Doplnili sme základnú zostavu  
o perspektívnych hráčov  v útoku:  Súľovského Lukáša z Bánovej, 
Chovana Dominika z Krupiny (študent), v zálohe: Stenchláka Micha-
la. Pokračuje Sotolár v obrane, a počítame aj s Cvetkom z Mojša. 
Spoliehame sa stále na našich už ostrieľaných hráčov, ktorí tvoria 
jadro kolektívu. Mužstvá začali trénovať už v polovici januára, v čase 
písania tohto príspevku majú  už odohraté aj prípravné zápasy.  

V mužstve žiakov máme problém s naplnením počtu hráčov. Je 
badať znížený počet záujemcov z radov detí, ktoré by chceli hrať 
 futbal. Chceli by sme, aby futbal v Tepličke hrali občania Tepličky, 
deti a vnuci našich seniorov. Podľa vyjadrenia trénerov, nie všade 
chcú rodičia, aby ich deti hrali, alebo aspoň trochu sa venovali 
futbalu. 

Tak ako všetky iné organizácie, ani náš futbalový klub nemôže 
jestvovať bez  finančných dotácií a sponzorských príspevkov. 
Vzhľadom na to, že objem financií z OÚ je nižší ako v minulom roku, 
musíme hľadať riešenia v dotácií  z Centra voľného času, v uspora-
dúvaní  športovo-kultúrnych činností, v podpore sponzorov a pod.  
Pre našich fanúšikov sme stanovili poplatok za vstup na zápas  
v hodnote : 1 € . Mládež do 18 rokov a ženy- bezplatne, naši seniori 
od  60 rokov a členovia OFK, ktorí sa preukážu preukazom OFK 
majú: 0,5 €.  Permanentky, ktoré sú v obehu platia do konca jarnej 
časti. V prestávkach po prvom polčase chceme losovať rôzne ceny 
v podobe tomboly. Okrem toho bude na vstupenke  možnosť tipovať 
výsledok stretnutia a po skončení jarnej časti bude odmenený náv-
števník  s  najpresnejším tipom. Radi by sme na ihrisku privítali 
našich priaznivcov už na začiatku zápasu. Chodiť na zápas iba  
na druhý polčas sa mi zdá neseriózne, pokladám to za vypočítavosť, 
a nie som presvedčený o skutočnej pomoci futbalovému klubu. 
Získané financie za vstupné používame výhradne na činnosť klubu. 

Naďalej bude možnosť usporiadania športových podujatí, rôz-
nych akcií pre priaznivcov nášho klubu. Členovia OFK, ktorí majú 
vypísanú prihlášku, obdržia preukaz OFK, budú zvýhodnení pri 
poriadaní rôznych podujatí OFK. 

Vážení priatelia, naši futbalisti sú  deti, mládež, dospelí, teda 
hráči, ktorí majú radi tento šport. Obetujú tomu svoj voľný čas, 
veľakrát aj svoje zdravie, v prospech činnosti, na ktorú sa chodíme 
pozerať a o ktorej sa zvykne dlho rozprávať. V podmienkach našej 
obce za to nemajú takmer nič, okrem zakúpenia športových potrieb, 
obutia a občerstvenia. Nie vždy sa darí, nie vždy nás výsledok 
poteší. No aj v prípade neúspechu, je to stále hra , v ktorej sa vy-
hráva a prehráva.  Verím, že do každého zápasu  ideme 
s odhodlaním vyhrať. Chcem za seba, ale aj za výbor OFK povedať, 
že máme úprimný záujem v zlepšovaní a vytváraní čo najlepších 
podmienok pre hernú činnosť našich chlapcov. Zároveň sa chcem 
poďakovať všetkým členom bývalého výboru, bývalým trénerom 
a funkcionárom, bez ktorých by futbal v našej obci nebol aspoň  
na takejto úrovni ako je dnes. 

V prípade priaznivého počasia by sme mali odohrať prvý zápas 
doma už 29. marca s Turzovkou. O všetkom Vás budeme informo-
vať na vývesnej tabuli, ktorú máme umiestnenú na námestí. Okrem 
toho chceme propagovať naše záujmy a výsledky aj na interneto-
vých stránkach  našej obce. 

Toľko k našej činnosti.   

 

Pripravil  

Ján OLEŠ, prezident OFK 
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Rozpis zápasov v jarnej časti 2009 

 Dátum Čas  

14.kolo 29.3. 15.00 Tepli čka (11) – Turzovka (10) 

15.kolo 5.4. 15.30 Bánová B (9) - Tepli čka 

16.kolo 15.4. 15.30 Tepli čka – Byt čica (4) 

17.kolo 19.4. 16.00 Závodie (5) - Tepli čka 

18.kolo 26.4. 16.00 Tepli čka – Podvysoká (8) 

19.kolo 3.5. 16.30 Strečno (6) – Tepli čka 

20.kolo 10.5. 16.30 Tepli čka – Rudinská (2) 

21.kolo 17.5. 17.00 Rosina (13) - Tepli čka 

22.kolo 24.5. 17.00 Tepli čka – Varín (1) 

23.kolo 31.5. 17.00 Belá (7) - Tepli čka 

24.kolo 7.6. 17.00 Tepli čka – Rado ľa (12) 

25.kolo 14.6. 17.00 D. Hričov (14) - Tepli čka 

26.kolo 21.6. 17.00 Tepli čka – Skalité (3) 

Pozn. údaj v zátvorke je aktuálne umiestnenie pred jarnou časťou 

BASKETBALOVÝ KLUB TEPLI ČKA NAD VÁHOM 

Naše žiačky sa zúčastnili na Okresnom kole v basketbale Z.Š., 
ktoré sa uskutočnilo v Tepličke nad Váhom za účasti 5 družstiev. 
Naše žiačky vyhrali tento turnaj a postúpili do Ružomberka na Kraj-
ské kolo. Tam sa zúčastnili víťazné školy z okresov Čadca, Námes-
tovo, Ružomberok, Martin a Žilina. Niekoľkoročnú hegemóniu  Ru-
žomberka zrušila Teplička nad Váhom, ktorá sa na kraj kvalifikovala 
z okresu prvý krát. 

Výsledky:  

Z Š Teplička n./Váh. – Z Š  Krásno nad Kysucou 61:4 

Z Š Teplička n./Váh. – Z Š Oravská Polhora 52:6 

Z Š Teplička n./Váh. – Z Š Martin 54:8 

Z Š Teplička n./Váh. – Z Š Ružomberok 26:25 

Vo vyrovnanom a dramatickom súboji o prvenstvo vyhrávala 
Teplička minútu pred koncom 24:19, no po dvoch inkasovaných 
trojkách prehrávala 15 sekúnd pred klaksónom 24:25! Samostatným 
sólom rozhodla Mintálová 26:25! A postúpili na Kalokagatiu. 

Poradie:  

1 ZŠ Teplička nad Váhom 4 ZŠ Oravská Polhora 

2 ZŠ Ružomberok 5 ZŠ Krásno nad Kysucou 

3 ZŠ Martin   

Víťazné družstvo hralo pod vedením trénera Milana Líšku v tejto 
zostave: Martiniová, Mintálová, Majerčíková, Mahutová, Valášková, 
Káčerová, Maliniaková, Kyselová. 

 

22. – 24. júna 2008 sa v Trnave konala KALOKAGATIA, kde 
naše dievčatá reprezentovali žilinský kraj v basketbale. Kalokagatia 
je olympiáda detí a mládeže s medzinárodnou účasťou, ktorá sa 
koná pod záštitou Slovenského olympijského výboru. Dievčatá 
obsadili pekné 4 miesto, keď počas turnaja prehrali iba jeden zápas. 

Výsledky:  

Z Š Teplička n./V. – Košice 18:38 

Z Š Teplička n./V. – Ivanka pri Dunaji 50:20 

Z Š Teplička n./V. – Zvolen 54:14 

Z Š Teplička n./V. – Sasko (Nemecko) 32:28 

 

Poradie: 

1 Košice 5 Sasko 

2 Trnava 6 Ivanka pri Dunaji 

3 Prievidza 7 Zvolen 

4 Teplička nad Váhom 8 Lipsko 

Družstvo hralo v zostave: Mintálová, Majerčíková, Mahutová, 
Valášková, Káčerová, Maliniaková, Kyselová, Gáliková, Fraňová 
pod vedením trénera Milana Líšku.   

 

Staršie žiačky postúpili zo súťaže majstrovstiev krajov B. Bystri-
ca, Trenčín, Žilina na Majstrovstva Slovenska, ktoré sa konali 
v Šamoríne za účasti 6 najlepších družstiev zo Slovenska. Dievčatá 
sa umiestnili na 6. mieste. 

Výsledky:  

Teplička nad Váhom – BK Victoria Košice 38:58 

Teplička nad Váhom – MBK Ružomberok 52:71 

Teplička nad Váhom – ŠŠK Abóvia 96 Košice 57:78 

Teplička nad Váhom – ŠŠK Trnava 35:45 

Teplička nad Váhom – ŠBK Šamorín 35:58 

Okrem toho sme sa zúčastnili aj medzinárodného turnaja Ba-
dem, kde hralo 8 mužstiev, z toho 5 slovenských a 3 české. Dievča-
tá skončili na krásnom 2. mieste v silnej konkurencii. 

Výsledky:   

BK Teplička nad Váhom – MBK Stará Turá 75:40 

BK Teplička nad Váhom – ŠBŠ Ostrava „A“ 61:54 

BK Teplička nad Váhom – TBS Přerov 65:32 

BK Teplička nad Váhom – ŠBK Piešťany 59:40 

BK Teplička nad Váhom – MBK Stará Turá 68:45 

Vo finále hrali naše dievčatá  zasa s ŠBŠ Ostrava „A“ . Tento 
zápas skončil prehrou našich dievčat 40:54.  
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Konečné poradie:  

1 ŠBŠ Ostrava „A“ 5 ŠBŠ Ostrava „B“ 

2 BK Teplička nad Váhom 6 ŠBK Piešťany 

3 MBK Stará Turá 7 Iskra Svit 

4 TBŠ Přerov 8 LOKO Žilina 

 

                                                                                                           
Pripravil:  

Milan LÍŠKA, tréner basketbalového klubu 

ZASMEJME SA

Policajt zbadá na okraji cesty pri lesíku zaparkované auto. Vystúpi, 
prejde pár krokov a kričí:                       

- Je tu majiteľ auta BA 001 AA?  
- Áno, tu som! 
- A papiere máte? 
- Nie, mne stačí aj lopúch! 

 
 
Manželka v hádke s manželom vykrikuje: 

- Bola som to ja pekná hlupa ňa, keď som si ťa vzala! 
- To je lož – ironizuje muž – pekná si nikdy nebola! 

 
 
Žena sa v noci zobudí a uvidí zlodeja. Zlodej: 

- Pani, nechcem vám ublížiť, ja si len nájdem nejaké penia-
ze... 

Vtom sa ohlási jej manžel: 
- Kľudne zasvieťte svetlo, idem hľadať s vami... 

 
 
Jeden kone čne dostal vodi čský preukaz, tak pozval dvoch 
priate ľov, že ich povozí. Po chvíli divokej jazdy ho jeden  požia-
dal, aby zastavil a vystúpil. Druhý to tiež dlho ne vydržal 
a vystúpil. Tak pokra čoval sám a pri rozbiehaní kri čal za kama-
rátmi: 

- Vy ste ale poserovia! Nemôže sa mi ni č stať, lebo môj 
anjel strážny to nedopustí. 

A keď nabral rýchlos ť, cíti, ako ho niekto zozadu klepe po pleci: 
- To som ja, tvoj anjel strážny. Zastav, prosím ťa, tiež si 

radšej vystúpim. 
 
 
Letuška: 

- Je medzi cestujúcimi lekár? 
Jeden z cestujúcich sa postaví a ide do pilotnej kabíny. Za chvíľu sa 
vráti a pýta sa: 

- Je medzi cestujúcimi pilot? 
 
 
Príde pacient k doktorovi a vraví: 

- Nijako nedokážem presta ť fajčiť. 
- A s cukríkmi ste to už skúšali ? 
- Hej, ale slabo horia. 

 

Fero si kúpil mobil a rozhodol sa, že prekvapí manželku. Prišiel 
domov, napustil si potajme vodu do  vane, sadol si do nej a navolil 
číslo domáceho telefónu. Keď Mara zodvihla slúchadlo, povedal: 

- Miláčik, poď mi umyť chrbát. 
- Teraz nemôžem, starý je už doma, - odpovedala potichu 

Mara. 
 
 
Vracia sa napitý pán v noci cez park a preto, že mu  je zle, každú 
chví ľu v parku zvracia do kríkov. Z jedného kríka vybehn e mač-
ka, ktorú práve ovracal. Prekvapene na ňu pozerá a hovorí: 

- A teba som kedy zožral? 
 
 
Lekár sa pýta slepého: 

- Čo ste posledné videli, keď ste prišli o zrak? 
- Manželku a vidličku. 

 
 
Nahnevaný sused kri čí cez plot na Deža: 

- Dežo, tvoje štyri deti mi kradnú v záhrade jablká! 
- Nehovor.  A piate sa kde túla? 

 
 
Dedko s babkou stoja v nebi na nádhernej pláži. Všade okolo nich 
sú šťastní ľudia, nikto nemá žiadne starosti – prosto sú v raji. Vtom 
dedko babke vylepí. 

- Prečo si mi dal facku?- vyčíta mu babka. 
- Keby nie tá tvoja sprostá zdravá výživa, už sme tu mohli 

byť dávno! 
 
 
Na špiritistickej seanse: 
Žena volá muža na druhom svete: 

- Počuješ ma,  milá čik, po čuješ??? 
- Áno, po čujem ťa! 
- Máš sa tam lepšie ako u m ňa? 
- Áno mám! 
- A ako je tam hore v nebi? 
- Neviem, ja som v pekle.  
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